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MISTERII ZBIRANIA STAREGA PAPIR)A
(Mef) Akcija izolskih tabornikov s katero vsako leto 
enkrat zberejo po nekaj ton starega papirja in si z 
njim delno poplačajo poletno taboijenje, je 
nedvomno pohvale vredna. Konec koncev nas z njo 
razbremenijo kupov starih časopisov, revij in 
različnega propagandnega gradiva, po drugi strani pa 
pomagajo tudi komunali, saj na ta način v krajšem 
času zbere več odpadnega papirja, ki bi se sicer po 
malih kontejneijih zbiral morda cel mesec dni.
Akciji torej ni kaj očitati in glede na to, da vsako 
leto zberejo več papirja, se je med Izolani očitno 
prijela in tudi v Mandraču smo poskrbeli za to, da 
bodo rekordno uspešni tudi letos. Nekaj pa nam pri 
vsem tem ni čisto jasno. V zadnjih letih smo 
velikokrat poslušali, da zbiranje odpadnih separatov. 
med katerimi je papirja za celo četrtino, ni ravno 
donosno delo ampak je pravzaprav strošek. Zato tudi 
ni več otrok, brezdomcev ali klošarjev, ki bi zbirali 
in prodajali kovine, plastiko ali papir na odpadu, 
ireprosto zato, ker tam tega ne odkupujejo.

Pravzaprav je vse 
pogosteje za odpadne 
snovi treba plačati, saj 
poslušamo o tem, da je

IC Banka Koper

27. april 2005

odpadkov preveč, prostora premalo in da predelava 
teh snovi veliko stane. Le primer je reciklaža 
avtomobilov, ki je skoraj tako draga kot zavarovanje 
zanje.
V tej luči se zbiranje papirja ali kakšnih drugih 
sortiranih odpadkov zdi kar malo sizifovo delo, saj 
je vprašanje koliko s tem odpadnim papirjem v 
resnici zaslužijo in kolikšen del je pravzaprav 
nagrada za ustvaijanje pravega odnosa do čistega 
okolja. Skorajda bi lahko rekli, da gre za nekakšen 
ostanek preteklosti, ko je država iz nevemokaterega 
dela proračuna nagrajevala tiste, ki so zbirali 
različen odpadni material in ko so bile komunalne 
storitve skoraj zastonj. Ob vsem tem pa najbolj 
razvita Evropa celo ugotavlja, da je projekt ločenega 
zbiranja odpadkov nekakšna slepa ulica iz katere se 
je težko izvleči.
Prav istega dne, ko so taborniki zbirali star papir po 
ulicah Izole je obalo od Belvedeija do Simonovega 
zaliva zajel val smeti, ki jih je verjetno odvrgla 
katera od tovornih ladij iz zaliva. Čeprav so bili 
odgovorni o onesnaženju obveščeni niti tisti dan, niti 
v naslednjih dneh ni bilo nikogar z grabljami in 
vrečo videti tam okoli.

OBALA V MALEM
nepremičnine 

immobili
BREZPLAČNA TELEFONSKA ŠTEVILKA

šifra 080 18 33
www.sifra-nepremicnine-sp.si

DEZ
Človek se stalno nekaj odloča, 

ker enkrat sije sonce, drugič pada toča, 
in prti na mize, drugič pod streho, 
še sreča, da imamo ulico v uteho.

Naj ho blažen župan, ki dobil je idejo, 
da je v Sončno nabrežje poimenoval to alejo. 

Ker je lepše tako-le na Sončnem sedet, 
kakor, naprimer, v Ljubljanski živet.

A to-le prenašanje je včasih res muka 
pa sem se spomnil, zato ker sem Luka: 

Za najbolj trpežne se ponudbi doda 
sončenje z manjšim dodatkom dežja.

JEREB
AVTO CENTER

Izdelki
za zdravo življenje
(Hotel Delfin - vhod s parkirišča) 

URNIK 
ponedeljek, torek, 
četrtek, petek: 8.30-15.00 

sreda: 8.30 -17.00 
sobota: 8.30-12.00



PTT s NOT DEAD
To je rubrika v kateri bralci Mandrača izražajo svoja stališča ali javno 
predstavljajo mnenja do določenih javnih problemov, ki so že bili ali 
niso bili predstavljali v časopisu. V tej rubriki ne objavljamo pisem, ki 
imajo značaj osebnega oziroma so namenjena polemiki z drugimi mediji. 
Sicer pa si uredništvo pridržuje pravico, da po lastni presoji objavi, 
skrajša ali (brez posega v vsebino) korigira posamezne dopise, ki morajo 
imeti navedenega avtorja. Uredništvo se z avtorjem lahko dogovori, da 
njegovega imena ne objavi v celoti.

NARAVNO ASFALTIRANJE
V vednost in objavo vam pošiljam fotografijo, ki priča o zapiranju 
območja v Simonovem zalivu. Gre za območje v lasti hotelskega 
podjetja a hkrati tudi za območje, ki omogoča prehod iz Jagodja in 
hiš v Simonovem zalivu do morja.
Gre za območje ki pelje mimo najlepšega NARAVNEGA parka, 
verjetno edinega v Izoli kjer "marsovci" še niso zadušili zemlje z 
kamenčki in žagovino ter posadili neke eksperimentalne cvetlične 
aranžmaje "izven konteksta" in brez življenja.... Na tem območju 
dihajo "velika drevesa" z ostalim "naravnim zelenjem", takim ki 
nujno spada "v naš ekosistem".
Mimogrede... to je ravno tisto območje ki hoče biti, po novem, 
spornem UREDITVENEM NAČRTU, deležno najbolj neusmiljeno 
nepovratnega destruktivnega betoniranja. Načrtovana je nadomestitev 
peš poti s prometno cesto, s parkirišči na obeh straneh, cesta pa ni 
več prehodna ampak pelje na koncu v garažno hišo, medtem ko se 
hotelske depandanse povečajo in povežejo med seboj z betonskimi 
"povezovalnimi členi",...
Upam da ne bodo iz krogov Občinarjev kmalu prihajati prvi vici o 
"odvečnem" trajnostnem razvoju. (J.T. naslov v uredništvu)

**☆

HOTEL DELFIN IZOLA
vas obvešča, da prične v 
petek, 22. aprila 2005 
z obratovanjem prijeten

lokal PERGOLA
pod zunanjim bazenom hotela 

ob sprehajalni poti v Marini Izola.
Lokal je odprt vsak dan od 10. do 22. ure. 

Poleg pijače nudimo tudi različno hrano in 
sladice, še posebno pa vas vabimo na sardele na 

žaru po ugodni ceni.

Pridite, pričakujemo vas.

NOVO GRADBIŠČE
Območje med ulico Oktobrske 
revolucije in Prešernovo cesto je 
gotovo največje gradbišče v Izoli. 
Gradbeni stroji takorekoč ne 
utihnejo niti za trenutek. Gradijo 
ob starem zdravstvenem domu, 
nekoliko višje je znani Alcatraz, 

^ zdaj pa se nevarni spremljevalci 
gradbišč zbirajo tudi na 

%i zahodnem delu tega območja. Le 
kaj se tokrat obeta? (D.x.)

KDO BO PLAČAL DRUŽINSKEGA POMOČNIKA
Pred časom smo v Mandraču že predstavili poklic družinskega 
pomočnika s katerim je država želela prispevati k boljši oskrbi ljudi 
na domu in hkrati k zmanjšanju števila nezaposlenih, saj gre za delo 
pri katerem ima izvajalec s strani občine plačano delovno dobo in 
ustrezna zavarovanja. Problem pa je seveda nastal v trenutku, ko je 
država sklenila, da morajo denar za plačevanje tako zaposlenih 
prispevati občine, ki seveda takšnega dodatnega bremena niso 
načrtovale.
Zato je skupina petih poslancev, sevniški župan Kristijan Janc (SLS), 
ruški župan Vili Rezman (DeSUS), trboveljski župan Bogdan Barovič 
(SNS), izolska županja Breda Pečan (SD) in domžalska županja Cveta 
Zalokar Oražen (LDS), v parlamentarno proceduro vložila predlog 
novele zakona o socialnem varstvu. S spremembami predlagajo, da 
družinskega pomočnika plačuje država, pri tem pa jih podpira tudi 
Skupnost občin Slovenije (SOS).
Priprava novele je, tudi po njihovih navedbah, temeljila na napačnih 
predpostavkah, saj so ocenjevali, da bo število oseb, ki se bodo 
odločile za družinskega pomočnika, približno 370 na leto. Po podatkih 
ministrstva za delo, družino in socialne zadeve pa je bilo do sredine 
marca (v osmih mesecih) vloženih že 839 vlog za družinskega 
pomočnika. Po oceni naj bi družinski pomočniki občine na leto stali 
okoli 460 milijonov tolarjev, zdaj pa je ta znesek že skoraj 600 
milijonov tolarjev.
V Izoli seveda ni moč pričakovati takšnega zanimanja za to delo, vseeno 
pa na Centru za socialno delo pravijo, da že imamo dva občana s 
statusom družinskega pomočnika, tretji pa čaka na odločitev komisije iz 
Nove Gorice, ki je pooblaščena tudi za naše območje.
Razlog za velik interes za družinskega pomočnika je tudi v tem, da 
si lahko družinskega pomočnika izberejo tudi starostniki. Ti sedaj 
lahko izbirajo med domom za ostarele, pomočjo na domu in po 
novem tudi družinskim pomočnikom. Ta možnost je najugodnejša, saj 
se le pri njenem uveljavljanju ne upošteva socialni status upravičenca, 
poleg tega občine ob tej obliki subvencioniranja pomoči starostnikom 
ne morejo uveljavljati pravice do njihove nepremičnine. Zato ni 
naključje, da je po podatkih ministrstva med 430 upravičenci, ki že 
imajo družinskega pomočnika, kar 245 starostnikov. (Sta-Mandrač)

OBČINA IZOLA - COMUNE Dl ISOLA
Štab za civilno zaščito - comando comunale della protezione ovile

OPOZORILO 
o prijavi prvo-majskega kresovanja

V skladu z določilom 5. odstavka 19. člena Odloka o varnosti pred 
požarom v občini Izola morajo vsi, ki želijo izvajati prvo-majsko 
kurjenje, ki ni javna prireditev v skladu z določili Zakona o javnih 
zbiranjih ter ob pogoju, da ni razglašena povečana stopnja požarne 
ogroženosti naravnega okolja, prijaviti kurjenje v naravi ter pridobiti 
Potrdilo o prijavi kurjenja v naravi.

Prijavitelj kresovanja je dolžan zagotoviti požarno stražo, ki jo 
izvajajo gasilci.
V ta namen bo možno pridobiti omenjeno potrdilo v soboto 23.4. ter 
30.4.2005 med 08.00 in 10.00 uro, le pri izvajalcih javne gasilske 
službe - gasilcih (Gasilsko društvo Izola, Brkinska 15, Izola in gasilsko 
društvo Korte, Korte 44).

Hvala za razumevanje,
Sodelavec za zaščito in reševanje 

Damjan BARUT, l.r.
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21. redna seja OS

BELVEDERE BO IESENI VELIKO GRADBIŠČE
Izolski občinski svetniki bodo danes začeli redno 
21. sejo občinskega sveta na kateri bodo 
obravnavali velik sveženj različnih poročil javnih 
zavodov, katerih ustanovitelj je občina Izola.
Gre za poročila Komunale, Glasbene šole, vseh treh 
osnovnih šol, vrtca, Mestne knjižnice in Centra 
za kulturo, šport in prireditve Poročila se po 
kvaliteti izdelave med seboj sicer zelo razlikujejo, 
vendar ne gre pričakovati posebnih težav pri 
sprejemanju le teh, zato v uradu županje upajo, da 
bodo sejo lahko izpeljali že v enem dnevu, čeprav 
so načrtovali, da bodo sejali tudi jutri.
Poleg omenjenih poročil pa bodo sprejemali tudi 
zaključni račun proračuna občine Izola za leto 2004. 
Ministrstvo za finance je izračunalo, da občina za 
primemo porabo potrebuje 1.288 milijonov tolarjev, 
iz naslova davčnih prihodkov pa je prejela za 71 
milijonov več in zato se je spet uvrstila med tiste 
občine, ki se samofmancirajo. Dejanskih prihodkov 
pa je bilo za nekaj več kot 3 milijarde oziroma 10 
odstotkov manj od predvidenega. V proračunu je 
bilo sicer načrtovana poraba v višini 4 milijarde 200 
milijonov, porabili pa so jih 3.300 milijonov, kar 
pomeni nekaj manj kot 80 odstotno izvršitev. Občina 
Izola se lani dodatni ni dolgoročno zadolžila.

UREJANJE BELVEDERJA
Svetniki bodo na prvi obravnavi razpravljali tudi o predlogu odloka o 
zazidalnem načrtu Belvedere. Glede na to, da na 2. prostorski 
konferenci, ki je bila v petek v sejni sobi občinskega sveta, ni bilo 
posebnih pripomb tudi ne gre pričakovati zapletov pri obravnavi tega 
dokumenta.
Na območju hotela Belvedere je ob obstoječi restavraciji in 
depandansi »Palma« predviden hotel z 58 sobami, v sklopu objekta pa 
je predviden bazen in vvellness programi Na območju depandans se 
obstoječi objekt recepcije nadomesti z objektom depandanse v enakih 
tlorisnih in višinskih gabaritih kot sosednji objekt. Na zahodni strani 
pa je predviden nov objekt depandanse Na severnem robu (ob 
oljčnem nasadu) je predviden objekt »torklja«. Objekt je pritličen, 
delno vkopan, namenjen prezentaciji in degustaciji. Na severnih 
terasah avtokampa je predvidena odstranitev stacioniranih prikolic z 
montažnim dograditvami predvidena pa je izgradnja zidanih 
pritličnih bungalovov, vendar le na zgornji terasi. Obstoječa ploščad 
za pranje prikolic se uredi kot pokrit prostor za sezonsko prodajo.
Ob obstoječem odprtem bazenu je predviden dodaten bazen vzhodno 
od bazenskega dela je na strehi vkopanega parkirišča predvidena 
ureditev tenis igrišč, na jugozahodnem delu območja pa so urejene 
zelene rekreacijske površine. Predvidena je tudi izgradnja nove 
dostopne ceste, ki od vstopne točke do avtokampa zaobide hotelski 
kompleks na jugozahodni strani.
Obstoječa pot na severozahodnem robu območja (od avtokampa proti 
plaži pod Belvederjem) se usposobi za enosmerni motorni promet. 
Predvidena je ureditev dodatnih parkirišč (za goste novega hotela, 
depandanse Palma in restavracije 90 parkirnih prostorov) pretežno v 
podzemni etaži. Za druge obiskovalec so predvideni parkirni prostori 
v podzemni etaži pod tenis igrišči Ostali obstoječi parkirni prostori se 
obnovijo.

OBČINA IZOLA - COMUNE Dl ISOLA

Županja Občine Izola ob dnevu upora proti 
okupatorju, 21. aprilu, ter ob prazniku dela, 1. maju, 

iskreno čestita vsem občankam in občanom ter 
delavcem izolske občine in želi lepo praznovanje.

In occasione della Giornata deli 'Inssurrezione,
27 aprile, e della Pesta dilavoro, 1 maggio, USindaco 
di Isola esprime sincerefelicitazioni a tutti i cittadini 

e lavoratori del nostro comune, con l 'augurio di 
trascorrere serenamente lefeste.

Županja
USindaco

Breda Pečanv________ _Z________ y

kK
šifra

Izola ■ Kristanov trg 2, tel. OSI 64011 10, faz: OSI 64011 11

OBALA V MALEM 080 18 33
nepremičnine
www.sifra-nepremicnine-sp.si
NAKUP, PRODAJA, ZAMENJAVA HIŠ, STANOVANJ, PARCEL
IMAMO LICENCO MOPE IN 15 LET DELOVNIH IZKUŠENJ PRI POSLOVANJU Z NEPREMIČNINAMI

immobili
S.p. Ivan Konstantinovič univ.dipl.ekon.
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Novo vodstvo borčevske organizacije
SOCIALNI DEMOKRATI NISMO PREVZELI IZOLSKE ZB!

V soboto 9. aprila so se izolski borci, člani izolskega Združenja 
borcev in udeležencev NOB zbrali na zboru, ki je, poleg poročil o 
uspešnem delu organizacije prinesel tudi spremembe v vodstvu 
izolskega Združenja borcev. Zoran Kosmina, ki je uspešno vodil 
organizacijo v zadnjem štiriletnem mandatu, je napovedal, da zaradi 
skorajšnje preselitve ne more ponovno kandidirati, tako da so kar 
nekaj naporov vložili v iskanje novih kandidatov za vodilne funkcije.

Pri tem so očitno bili uspešni, saj so 
lahko izvolili novega predsednika Lucia 
Gobba, podpredsednika Vinka Gregoriča 
in tajnico Danilo Ružnič Člani upravnega 
odbora so: Alenka Blažina, Anka
Mrmolja, Bojan Marinšek, Damjan Barut,
Jadranka Orlando, Jože Sanabor,
Leopolda Buh, Maksimiljan Šiško,
Valerija Vrabec in Zoran Kosmina.
Še nekaj podatkov iz letnega poročila:
Konec leta 2004 je bilo v ZB Izola 
vključenih 559 članov, na novo se jih je 
vključilo 7, umrlo pa je 30 članov 
izolske borčevske organizacije.
Dva najstarejša člana organizacije sta rojena leta 1907, najstarejša 
članica pa je rojena leta 1911. Najmlajši član borčevske organizacije 
je rojen leta 1979. Bolezen ali starost je priklenila na dom 118 
članov borčevske organizacije, ki so jih posebne delegacije krajevnih 
organizacij ZB Izola obiskale na domu v mesecu decembru, med 
letom pa so obiskale tudi jubilante z devetdeset in več leti. V domu 
upokojencev Izola je nastanjenih 15 članov izolske ZB po eden pa 
je v Kopru in Gažonu. Leta 2003 je izolski Občinski svet ustanovil 
Pododbor za zaščito invalidov in problematiko starejših občanov, kjer 
ima svojega člana tudi organizacija Zveze borcev.

PROTEST ČLANA ZVEZE BORCEV
Podporni in nato pravi član Zveze borcev sem postal v času 
družbenoekonomskih sprememb v naši družbi, v času, ko se je 
glavnina moje generacije ukvarjala z mislijo, kako in na kakšen 
način obogateti. Zavedal sem se, da bo potrebno kmalu v 
prihodnosti ohraniti med Slovenci nekaj temeljnih izročil, ki so 
bila tudi izročila NOB, zaradi nas samih in družbe, v katero smo 
se spajali, in sicer:
- ohraniti spomin Slovencev na upor proti okupatorju, ki so namenili 
smrt našemu narodu;
- občutek za večjo socialno pravičnost;
- občutek pripadnosti narodu in voljo po samostojnosti in svobodi.
To je obljubljala tudi Zveza borcev, ki se je proglasila za 
nestrankarsko organizacijo civilne družbe, v kateri bo mesta za 
vse ljudi različnih veroizpovedi, političnih opcij, etičnega porekla, 
in ki bo ohranjala temeljna zgoraj našteta izročila. Spoštoval sem 
organizacijo v izključni lasti tistega dela slovenskega naroda, ki 
resnično spoštuje omenjena domoljubna načela.
V dnevnem tisku (Mandrač in Primorske novice) sem preko oglasa 
določene politične stranke, ki poziva na proslavo 60. obletnice 
ustanovitve slovenske vlade v Ajdovščini razočaran razbral 
ekskluzivizem te stranke nad NOB in uporom primorskega ljudstva 
proti fašizmu in bojem za priključitev k matičnemu narodu. Tu je 
Zveza borcev omenjena kot nekakšno strankino krilo oz. frakcija, 
ki bo organizirala to praznovanje.
Najodločneje protestiram proti takemu ekskluzivizmu! Ne morem 
se strinjati nad tako Zvezo borcev, ki opravlja servis kateri koli 
politični opciji, ki si jemlje izključno pravico nad pridobitvami NOB 
in bojem vsega primorskega naroda za svobodo! Narodnoosvobodilni 
boj in borba Primorcev je last vsega slovenskega oz. primorskega 
ljudstva.
Zgodovina nas dovolj zgovorno opozarja, kam nas je nekoč že 
pripeljal določeni politični ekskluzivizem - posledice občutimo še 
danes! Ne ponavljajmo zgodovinske napake!
Zaradi tega JAVNO IZJAVLJAM, DA IZSTOPAM IZ 
ORGANIZACIJE ZVEZE BORCEV, v meni pa bo ostalo 
spoštovanje do domoljubnih izročil, med njimi tudi določenih izročil 
NOB in junaškega boja primorskega ljudstva za svobodo.

Mag. Janez Jug

Lucio Gobbo je bil dolgoletni predsednik občinske organizacije ZLSD in 
sedanji član vodstva občinske organizacije Socialne demokracije, hkrati je 
tudi občinski svetnik in predsednik sveta KS Haliactum Njegova izvolitev 
za predsednika občinske organizacije ZZB NOV je zato odprla nekatera 
vprašanja v zvezi z nestrankarstvom borčevske organizacije in tudi 
reakcije kot je tista, zapisana na tej strani. Zato smo ga zaprosili, da za 
Mandrač pojasni, kako se je odločil za kandidaturo in kako on ocenjujejo 
to svojo izvolitev na čelo organizacije Zveze združenj borcev.
1. Vodstvo bočevske organizacije ste prevzeli funkcionarji nekdanje ZLSD 
oziroma sedanje Socialne demokracije. Ali ste se ob tem zavedali, da javnost 
in članstvo to lahko razume kot, da si je stranka prilastila organizacijo?
- Vodstva nismo prevzeli funkcionarji Socialdemokratske stranke (bivše
ZLSD) katere nisem več predsednik, ampak nov upravni odbor izvoljen 
na redni članski volilni konferenci 9.aprila. Na volitvah kjer je bilo 
prisotnih 37 od 39 delegatov krajevnih organizacij, smo bili vsi 
izglasovani s polnim soglasjem. Izbor kandidatov se je vršil več kot 2 
meseca. Člani te organizacije so torej izbrali in določili kdo naj jih 
predstavlja in vodi. Nov upravni odbor ima 13 članov, od teh nas je 5 
novih. Torej to pove vse o volji članstva.Vsi novi smo člani te
organizacije in predstavljamo neke vrste pomladitev. Ne gre za nikakršen 
"prevzem". Izvoljeni smo tisti člani organizacije (kot taki in ne zato ker 
imamo še svoje hobije kot je nogomet, gasilstvo, politika, kultura,...), za 
katere smatra organizacija, da bomo delovali v njeno korist.
2. Občinska organizacija ZZB NOV Izola šteje okrog 600 članov, od tega je
približno 30 odstotkov mlajših, ki so se rodili po 2. svetovni vojni. Zdaj 
ima organizacija tudi mladega predsednika. Je to morda pot k
preoblikovanju te pomembne organizacije?
- Hvala za oznako mladega. Tako se čutim kljub svojim 50 letom. Tako
je. Že dolgo to ni organizacija, ki bi združevala le resnične borce 
udeležence NOB, ki so postavili svoje življenje na razpolago za 
nas, ampak združuje vse, ki so ponosni na obnašanje odporniškega dela 
Slovencev v času okupacije in so antifašisti ter svobodomiselni in proti 
vsem zatiranjem narodov in človeka kot posameznika. Ponavadi se govori 
le o borcih, vendar so to ljudje, ki so tudi izgradili novo državo po
vojni. Njihov prispevek je bil neizmeren in pomemben zato, da imamo
svojo državo in narodovo samostojnost. Ostali člani smo se rodili kasneje 
in po svoji moči soustvarjamo svoje okolje v tem duhu.
3. ZZB je vseskozi poudarjala, da je nestrankarska organizacija, seveda pa 
je bližje strankam, ki posebej cenijo pridobitve narodno osvobodilnega boja. 
Ali bo moč ohranjati to nestrankarsko pozicijo tudi v prihodnje?
- ZZB NOV je nestrankarska organizacija. Glede na načela, ki jih člani 
gojijo so pač levičarske stranke in gibanja po miselnosti bližje kot 
desničarska. To je samo nekakšna posledica, saj o tem statut nič ne 
govori. Kot v drugih civilnih organizacijah (društvih,...) se nikjer ne 
omenja politične poglede, ti so stvar posameznika. Zakaj imajo člani raje 
leva gibanja kot desna postane jasno, ko se pogleda delovanje le teh v 
praksi. Naprimer, sedanja oblast še ni dala letos niti tolarja za delovanje, 
čeprav je financiranje točno dogovorjeno in obstaja celo zakon, ki o tem 
govori. Odnos do te organizacije (in vrednot) je vlada pokazala s tem, da 
ne bo soorganizator in ne bo finacirala niti tolarja za letošnjo izredno 
pomembno proslavo za Slovenijo ki bo 7. maja v Ajdovščini ob 60. 
obletnici prve (prave) slovenske vlade. Manipulacije in zavajanje z 
neresničnimi podatki o "borčevskih penzijah", ki kot take sploh ne 
obstajajo, ampak so le dodatki v zelo nizki vrednosti, je neke vrste 
vrhunec napada na ugled borcev. Mogoče kdo misli, da bo lažje opravil z 
dejstvi preteklosti sedaj, ko so člani po večini zelo stari. Moram povedati, 
da so navajeni spopadati se s problemi in tako bo še naprej.
4. Novo vodstvo in nov predsednik seveda mora pomeniti določene
spremembe v delu stranke. Bodo še naprej najpomembnejši izleti in 
druženje ali kaj drugega?
- Na žalost, ne toliko kot do sedaj. Do poskusov omalovaževanja
udeležencev protinacifašistične strani in povzdigovanja izdajalske nasprotne 
strani, je bila to glavna dejavnost. Sedaj se bo,očitno, potrebno tudi 
ponovno ukvarjati s problematiko, ki jo je ostala Eropa (razen sedanjih 
profašističnih organizacij-glcj npr.ltalija) načelno že zdavnaj razčistila, tudi 
z nedovoljevanjem nacifašističnih gibanj in organizacij. S
"preoblikovanjem" preteklosti se ne ukvarja več. Podporo ta organizacija 
dobiva zadnje čase s tem, da sc vedno več, povdarjam, vedno več 
državljanov in državljank samoiniciativno vpisuje v našo organizacijo.
Tako vabim Izolanke in Izolane, da se jim pridružijo in se včlanijo v 
Izolsko ZZB (letos je predvidena sprememba imena, ki pove, da smo 
borčevska in protinacifašistična organizacija).

Lucio Gobbo (predsednik upravnega odbora ZZB NOV Izola)
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Ali občina sovraži občane?

ZAKAJ BI BIL SVETILNIK BREZ SANITARIJ IN VODE
Plaža na svetilniku nikakor ne izgine iz časopisnih strani in tako 
smo pred dnevi lahko brali o tem, da izolska občina do poletnih 
mesecev ne namerava vlagati v urejanje tega kopališča, kar 
pomeni, da se obiskovalcem obetajo še slabše razmere, saj ne 
bodo imeli na voljo niti stranišč niti tekoče sladke vode.
Kot je znano se v občini in Komunali ne strinjajo z odločbo 
inšpektorjev o tem, da so park urejali mimo veljavne zakonodaje, kar 
je za posledico imelo rušenje že postavljenih objektov, zato so se 
pritožili tudi na višje sodišče, ki pa o zadevi še ni razsojalo. 
Problem pa je seveda v tem, da so ob omenjenih delih porušili že 
obstoječe sanitarije pa tudi objekt slaščičarne na vhodu na 
svetilnik. Glede slednjega menda na sodišču že čakajo odškodninski 
zahtevki, saj so najemniki seveda ostali brez dela, občina pa jim 
menda skuša namesto odškodnine odstopiti drug poslovni prostor v 
starem delu mesta. Stare sanitarije so bile seveda dotrajane a so bile 
legalne in zdaj ni niti teh.
Seveda bi, namesto tistih, ki so jih morali umakniti, lahko postavili 
nove na mestu kjer so prej stale stare, vendar je za kaj takega 
potrebno gradbeno dovoljenje za katerega pa občina niti Komunala še 
nista zaprosila. Zato seveda ni treba biti poseben psiholog da
ugotovimo, kako se razočarani investitorji trenutno maščujejo ljudem,
ker so jim s svojim nasprotovanjem dejansko zakuhali vračanje 
območja v stanje pred investicijo.
Ob tem seveda ne gre spregledati, da je občina Komunalno podjetje 
s posebno pogodbo pooblastila za upravljanje s svetilnikom, kjer 
verjetno tudi piše, kakšne so obveznosti upravljalen. Prav gotovo je 
med temi tudi odgovornost za urejenost območja vključno s
sanitarijami in tekočo vodo. To, da je Komunala svoje že postavljene 
objekte morala umakniti pa seveda ne more biti izgovor za
neizpolnjevanje takšnih obveznosti in zato tudi občina ne more kar 
tako soglašati s pojasnilom, da zaradi ukrepa inšpektorjev svetilnik 
ne bo imel sanitarij in tekoče vode.
Če v Komunali in na županstvu tako razmišljajo, potem so očitno 
pozabili, da upravljajo z javnimi financami, ki jih je seveda moč 
prebrati marsikje. Tako kot recimo v poročilu Komunale za leto 
2004, kjer smo med drugim prebrali, da so za urejanje vhodnega 
dela na punto (takoimenovani botanični vrt) že namenili 18 milijonov 
in pol, v spomenik Pariški mirovni konferenci skoraj 5 milijonov in 
v skulpturo ribe, ki vabi na izolski kinootok natanko 768 tisoč 
tolarjev, čeprav ni čisto jasno, kaj ima javno podjetje opraviti s 
takšno investicijo.
Prav zato še enkrat pozivamo občino in javno podjetje naj poskrbijo, 
da bo svetilnik urejen do te mere, da bo obiskovalcem, ki so v 
glavnem domačini, omogočal vsaj najnujnejše pogoje za kopanje in 
poležavanje na sonevu, saj sence takorekoč ni več. (Mef)

Medicinske pripomočke 
izdajamo tudi na recept
(naročilnico za medicinsko tehnične pripomočke); 

plenice za inkontinenco,
pripomočki za sladkorne bolnike, izdelki za stomo, 

obvezilni material (gaze, povoji, komprese), 
opornice, prsne proteze, lasulje, bergle, 

sedeži za kopalno kad, nastavki za toaletno školjko, 
kanile, kompresijske nogavice.

UGOTOVITE, kaj vse lahko storite za svoje zdra vje. Obiščite ms.

Izdelki za zdravo življenje
Tel.: 64 - 040 - 64

PAPEŽ JE BENEDIKT XVI.
"Habemus papam (Imamo papeža)," je z balkona bazilike svetega 
Petra v Rimu v torek oznanil prvi kardinal diakon, protodiakon, 
kardinal Jorge Arturo. Novi papež je Nemec Joseph Ratzinger, 
izbral pa si je ime Benedikt XVI. Dogodek je v živo prenašala 
vatikanska televizija in seveda so prenos povzele vse pomembnejše 
televizijske hiše. PA tudi sicer se vesti ni bilo moč izogniti, saj so 
cerkveni zvonovi, tudi izolski in kortežanski glasno oznanjali, da 
so kardinali izvolili naslednika Janeza Pavla II., ki je umrl 2. 
aprila.

H cvilili
Joseph Ratzinger je včeraj v Vatikanu daroval svojo prvo mašo kot 
papež Benedikt XVI. Ob .tem je dejal, da bo svoj pontifikat 
posvetil "stalnemu delu za obnovo celovite in jasne enotnosti vseh 
kristjanov" in se zavzel za medverski dialog, poroča francoska 
tiskovna agencija AFP. V svoji prvi pridigi v latinščini se je 
spomnil tudi na svojega predhodnika Janeza Pavla II. "Zdi se mi, 
da čutim njegovo roko, kako me trdno drži za mojo," je dejal 
novi papež, poroča nemška tiskovna agencija dpa. Papež Benedikt 
XVI. je še dejal, da gaje izvolitev za novega papeža presenetila.

MLADINSKI TURISTIČNI FESTIVAL
Jutri, v petek 22. aprila bo Izola gostila 2. festival poimenovan Več 
znanja za več turizma, ki ga Turistična zveza Slovenije in Občina 
Izola pripravljata v sklopu akcije Slovenija poživlja - turizem 
poživlja.
Gre pravzaprav za akcijo s katero želijo turistični delavci v načrtovanje 
in bogatitev turistične ponudbe vključiti čimveč mladih, učencev srednjih 
šol gostinske in turistične 
smeri. Tako so lani v 
Kranju pripravili prvo 
turistično tržnico na 
kateri so se predstavljali 
tudi dijaki izolske SGTŠ, 
letos pa bodo oni 
gostitelji te prireditve.
Osrednji prireditveni 
prostor bo plato pred 
šolo, program pa se bo 
začel nekaj pred 
dvanajsto uro in bo trajal 
vse do večera.

PROJEKT "JABOLKO V ŠOU" NA SGTŠ
Ker želimo na naši šoli dijake usmerjati k zdravemu prehranjevanju, 
obenem pa jih vzpodbujati k pozitivnemu odnosu do narave in sožitju z 
njo, smo se odločili za sodelovanje v projektu "Jabolko v šoli", ki ga 
podpira Ministrstvo RS za šolstvo, znanost in šport v sodelovanju z 
Inštitutum RS za varovanje zdravja.
Tako imajo 3 dni v tednu dijaki možnost pojesti jabolko, 2 krat na mesec 
pa pri pouku kuharstva pripravijo sladice iz jabolk za vse dijake. Ob tem 
pa potekajo še druge dejavnosti za spodbujanje uživanja jabolk in jedi iz 
njih. Tako imajo pri pouku kuharstva, turizma in prehrane predavanja o 
pomenu uživanja jabolk, zbirajo recepte o jedeh iz jabolk, izvaja se anketa 
o navadah uživanja jabolk, dijaki so pripravili likovno razstavo, organizirali 
pa smo tudi strokovne ekskurzije za dijake (ogled sadovnjakov...).
Vrhunec projekta pa se je zgodil pred nekaj dnevi, ko so dijaki kuharji in 
gostinski tehniki pod mentorstvom učiteljev kuharstva pripravili festival 
jabolčnih jedi za vse dijake šole. Pripravili so ocvrta jabolka, jabolčne 
rezine, jabolčno stmjenko, škofov kruh z jabolki, jabolčni zavitek, jabolčno 
torto, jabolčno krostato... in vsi dijaki so si ob okušanju oblizovali prste.

Lučka Jevnikar
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Akcija zbiranja starega papirja

TABORNIŠKE RUTKE SO NAPOLNILE IZOLO
Kdorkoli se jc minulo sobotno dopoldan sprehodil po 
izolskih ulicah, ni mogel spregledati številne otroke z 
barvnimi rutkami okoli vratu.
Izolski taborniki iz rodu Jadranskih stražarjev v
sodelovanju z Občino in Komunalo Izola so organizirali 
akcijo zbiranja starega papirja ter vzporedno potekajočo se 
družabno tekmovanjeFotoorientacija.
V akciji so zbrali 5,3 tone papirja, katere izkupiček bo bil 
namenjen znižani tabomini na letnem taborjenju za poletne 
radosti otrok v naravi.
Ob bližajočem se Dnevu tabornikov, 22. aprilom, so 
izolski taborniki organizirali zbiranje starega papirja pred 
sedežem Občine Izola. Vzporedno je potekalo
zabavno-družabno tekmovanje Fotoorientacija odprta 
osnovnošolski in srednješolski mladini (ni bilo pomembno

ali si tabornik, lahko si iz katerega koli društva, šole ...), pri kateri 
so ekipe s pomočjo fotografij, skic idr namigov iskale več ali manj 
znane mestne objekte, ki so bile kontrolne točke na katerih so 
reševale razne zabavne naloge za katere so dobile točke.
S količino zbranega papirja so bili zadovoljni. Kljub muhastemu 
vremenu se je dvajset tričlanskih ekip udeležilo Fotoorientacije, na 
katerem je zmagala najmlajša ekipa Delfinčice (Taja Jamnik, Eva 
Julija Pobaraj in Ana Marija Baruca) in prejela za nagrado 
naglavno lučko.
Zahvaljujemo se vsem članom, njihovim staršem in sorodnikom ter 
tistim občanom, ki so nam pomagali pri naši akciji, ki ima globlji 
pomen kot samo zbiranje starega papirja. Ni samo korak v smeri 
večje skrbi za varstvo okolja, ni samo druženje in širjenje 
poznanstev, ampak je tudi humanitarna akcija pomoči sočloveku, saj 
nikoli ne vemo kaj nas čaka jutri. (V.Č.)

OBČINA IZOLA - COMUNE Dl ISOLA
Županja
Na podlagi 5. člena Pravilnika o postopku izvedbe javnega razpisa podelitve 
stavbne pravice (Uradne objave št. 1/2005) Občina Izola - Comune di Isola, 
Sončno nabrežje 8, Izola, ki jo zastopa županja Breda Pečan, objavlja

JAVNI RAZPIS 
ZA PODELITEV STAVBNE PR AVICE

1. Občina Izola razpisuje podelitev stavbne pravice na zemljiščih - gradbenih 
parcelah oziroma delih gradbenih parcel, ki so vključena v letni program 
podelitve stavbnih pravic za leto 2005 in so v celoti v njeni lasti. Stavbne 
pravice se podeljuje v obsegu in pod pogoji določenimi s tem razpisom, 
razpisno dokumentacijo in na podlagi Odloka o dodelitvi stavbne pravice 
(Uradne objave, št. 18/03), Pravilnika o načinu izračuna nadomestila za 
stavbno pravico (Uradne objave, št. 10/04) in Pravilnika o postopku 
izvedbe javnega razpisa podelitve stavbne pravice (Uradne objave št. 
1/2005).

2. Predmet razpisa so gradbene parcele oz. deli gradbenih parcel, ki se 
nahajajo v industrijski coni Občine Izola in se urejajo z Zazidalnim 
načrtom Kajuhova - Hudournik Morer (Uradne objave št. 39/91, 16/01, 
15/02,11/04) kot sledi:

A:gradbena parcela s parcelno št. 1801/4 v izmeri 1305 m! k o. Izola. 
Dopustna je gradnja poslovnega objekta s tlorisno površino 32,80 x 28 m, pri 
čemer je etažnost K+P+l možna na površini 32,80 x 17 m, na preostalem 
delu pa dovoljena etažnost K. Dejavnost: poslovna dejavnost.
B:gradbena parcela s parcelnima št. 1801/6 in 1807/4 v skupni izmeri 
1717 m2 k.o. Izola. Dopustna je gradnja poslovnega objekta s tlorisno 
površino 42 x 24m, pri čemer je etažnost K+P+l možna na površini 32,80 x 
15,60 m, etažnost K+P+2 na površini 9,20 x 24 m. Na preostalem delu je 
dovoljena etažnost K.Dejavnost: poslovna dejavnost.
C:del gradbene parcele s parcelnimi št.: del 2590, del 2595/1 in del 2594 
v skupni izmeri cca 4699 m2 k.o. Izola. Dopustna je gradnja proizvodnega 
objekta s tlorisno površino 48,50 x 30 m, pri čemer je etažnost K+P+l 
možna na površini 48,50 x 10,00m ter 10,00 x 20,00 m. Na preostalem delu 
je dovoljena etažnost RDejavnost: proizvodna dejavnost.
D:del gradbene parcele s parcelno št.: del 2589 v izmeri cca 2300 m2 k.o. 
Izola. Dopustna je gradnja poslovnega objekta E na delu gradbene parcele 3, 
kjer je možna gradnja celega objekta etažnosti P + 2, gabariti 42,00 x 30,00 
m z atrijsko zasnovo.Dejavnost: proizvodna dejavnost.
E:del gradbene parcele s parcelnimi št.: del 2589, del 2590 in del 2591 
v izmeri cca 1900 m2 k.o. Izola. Dopustna je gradnja dela poslovnega 
objekta F etažnosti P + 2 z atrijsko zasnovo, gabariti cca. 42,00 x 30,00 m. 
Dejavnost proizvodna dejavnost.

3. Za vse predmete podelitve stavbne pravice je v razpisni dokumentaciji 
grafična priloga, lokacijska infonnacija za gradnjo objektov in podatki o 
max. koristni površini objektov ter natančne površine delov gradbenih 
parcel. Dejavnost za katero se podeli stavbna pravica, je tista, ki je 
navedena v razpisu.

4. Stavbna pravica na vseh predmetih se podeli za dobo 30 let od sklenitve 
pogodbe z možnostjo podaljšanja do 50 let.

5. Višina letnega nadomestila zaradi omejitve lastninske pravice lastnika 
zemljišča znaša 400 SIT na kvadratni meter predmeta razpisa (faktor za 
gospodarske dejavnosti: 1). Za leto 2005 se obračuna sorazmerni del od 
sklenitve pogodbe do 31.12.2005, za naslednja leta pa v skladu s

Pravilnikom o načinu izračuna nadomestila za stavbno pravico. 
Nadomestilo se lahko plača v enkratnem znesku, največ pa v štirih delih, 
kar se dogovori s pogodbo.

6. Razpisni pogoji: Na razpis se lahko prijavijo pravne osebe ali samostojni 
podjetniki posamezniki s sedežem v Republiki Sloveniji, ki so registrirani 
za opravljanje dejavnosti, ki je določena pri posameznih predmetih 
podelitve stavbne pravice.

7. Interesenti, ki se prijavijo na razpis, morajo k vlogi predložiti obvezne 
priloge:
7.1. Dokazilo o obstoju podjetja.
7.2. Dokazila o solventnosti.
7.3. Potrdilo o številu zaposlenih.
7.4. Ekonomski elaborat ali poslovni načrt oz. investicijski program, iz 

katerega morajo biti razvidne naslednje postavke:
a. donosnost (profitabilnost) projekta za katerega se dodeljujejo 

sredstva,
b. likvidnost za celotno ekonomsko dobo,
c. zaprto finančno konstrukcijo med uresničevanjem projekta (za 

najmanj tri leta),
d. presek stanja podjetja,
e. trenutno ter predvideno število zaposlenih,
f. predračunska vrednost upravičenih stroškov investicije.

7.5. Bonitetna dokazila.
7.6. Bančno garancijo »na prvi poziv« prvorazredne banke za resnost 

ponudbe v višini 500.000,00 SIT.
8. Za popolno se šteje tisto ponudbo, ki izpolnjuje vse zahteve iz tega 

razpisa in razpisne dokumentacije.
9. Kriteriji in merila za ocenjevanje ponudb:

9.1. ponudba katere letno nadomestilo iz pete točke tega razpisa predstavlja 
naj nižji odstotek od predračunske vrednosti upravičenih stroškov 
investicije: 50 točk

9.2. ponudba katere odstotek predvidenega števila zaposlenih od trenutno 
zaposlenih je naj višji: 50 točk.
Posamezno prispelo ponudbo se razčleni po kriterijih in ovrednoti tako, 
da najboljši element ponudbe dobi maksimalno število točk, vsak 
naslednji pa pet točk manj. Za najboljšo ponudbo se šteje tisto, ki dobi 
največje število točk. V primeru, da imata dva ali več upravičencev 
enako število točk, se za najugodnejšega šteje tisti, ki ima predvidenih 
več zaposlenih.

10. Razpisno dokumentacijo lahko prevzamete od objave razpisa do 16. maja 
2005 na vložišču Občine Izola, Postojnska ul. 3, Izola.

11. Upoštevane bodo prijave na razpis, ki bodo prispele najkasneje do 29. 
maja 2005 do 13.00 ure.

12. Prijave na razpis morajo biti poslane v zapečatenih ovojnicah s pripisom 
»prijava na razpis za podelitev stavbne pravice - ne odpiraj« in jasno 
napisanim popolnim nazivom pošiljatelja. Ponudbe, poslane po pošti, 
morajo biti poslane priporočeno in morajo prispeti v vložišče naročnika do 
navedenega dne in ure. Nepravilno opremeljene ovojnice ne bodo predmet 
odpiranja ponudb.

13. Prijave na razpis je potrebno poslati na naslov: Občina Izola, Sončno 
nabrežje 8, 6310 Izola, ali predati osebno v vložišču občinskih uradov, 
Postojnska 3, Izola.

14. Javno odpiranje ponudb bo v torek, 3. junija 2005, in sicer ob 12.00 uri, 
v sejni sobi Občine Izola, Sončno nabrežje 8, Izola. Javno odpiranje 
ponudb bo vodila komisija.

15. Ponudniki so lahko prisotni na javnem odpiranju ponudb. Predstavniki 
ponudnikov, ki bodo prisotni pri odpiranju ponudb, morajo imeti s seboj 
pooblastilo za zastopanje ponudnika.

Županja 
Breda Pečan
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Hitra cesta Izola - Lucija

BO LASTNIKE PODPRLA OBČINA ALI VLADA?
Trasa hitre ceste skozi izolsko občino je načelno dogovorjena, bi 
rekli opazovalci, čeprav se v resnici zdi, da so sogovorniki 
dejansko šele zdaj postali pravi sogovorniki. Tako je vsaj kazalo 
potem, ko smo v uredništvo, tako kot drugi mediji prejeli 
naslednje sporočilo za javnost:
Županja občine Izola, Breda Pečan s Civilno iniciativo Gibanje za 
Izolo o trasi HC na odseku Koper - Izola;
Na današnjem sestanku se je županja občine Izola, Breda Pečan s 
podžupanom Igorjem Franco in občinskim urbanistom, Jano 
Gojanovič Purger s predstavniki Civilne iniciative Gibanje za Izolo, 
ki so jo sestavljali Vlado Drobnjak in Janez Jug ob sodelovanju 
predstavnika KGZS Zavod GO Davorja Mrzliča, pogovarjala o 
trasi HC Koper - Izola.
Srečanje s predstavniki Civilne iniciative je bilo organizirano, kot 
nadaljevanje sestanka z uporabniki in lastniki kmetijskih zemljišč 
ter objektov na trasi HC. Županja občine Izola Breda Pečan je 
predstavnike Civilne iniciative seznanila s vsebino pobude, ki jo je 
občina Izola posredovala na DARS - družbo za avtoceste v RS. 
Sogovorniki so si bili enotni, da je potrebno vprašanje prometnih 
povezav reševati z dialogom in argumenti. Tako so v Uredbi o 
DLN za HC na odseku Koper - Izola opredeljeno različico BI 
podprli s tem, da se le to znotraj DLN v največji možni meri tudi 
izboljša, tako, da bo vloga doline Pivol ostala kar se da 
ohranjena. Sprejet je bil tudi dogovor o nadaljnjem sodelovanju 
pri reševanju vprašanja s traso HC, še posebej ob obravnavi 
preveritve možnosti izboljšanja elementov umestitve ceste v prostor, 
ki jo pričakujemo v mesece maju 2005.

Danilo Markočič 
Odnosi z javnostmi in protokol

Združenje borcev in udeležencev NOB Izola 
Vabi, da se

27. aprila udeležite proslave na Nanosu 
27. maja proslave ob 60 letnici prve slovenske vlade v Ajdovščini 

Prijave sprejemamo na sedežu organizacije.

SKUPINA ZA SAMOPOMOČ
Vljudno vas vabimo na srečanje skupine za samopomoč starostnikom 
in njihovim svojcem, ki živijo z demenco.
Srečanje bo v četrtek, 21. aprila 2005, ob 18.00 uri 
v osrednji- rdeči hiši Doma upokojencev Izola, Kosovelova 22, Izola. 
Predavala bo Tatjana Cvetko, dr. med. na temo, ki bo iztočnica za 
nadaljnji pogovor.
Prisrčno vabljeni in lepo pozdravljeni!

3 p-edstoviisno rpitoinKo Ž»n Cimna Imdirtvu • litmu*' m l;oto liui« nji kul*o
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Krajši povzetki za vse, ki še niste seznanjeni o 
posledicah izgradnje Hitre ceste (Koper - Izola):
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DILEME CIVILNE
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Najbolj slabe volje so bili ob 
tem sporočilu predstavniki 
lastnikov in najemnikov zemljišč 
v dolini Pivola, ki so skušali 
sodelovati na zgoraj omenjenem 
srečanju z izolsko županjo, 
vendar so bili zavrnjeni, češ da 
gre za pogovor s predstavniki 
Civilne iniciative. Tako so ostali 
pred vrati in s strahom 
pričakovali, kaj se bodo o 
njihovi usodi dogovorili tisti, ki 
jih oni, vsaj tokrat, niso posebej 
pooblastili za takšne pogovore. 
Menda je bil za razhajanje kriv 
nesporazum v zvezi s protestno 
akcijo Civilne iniciative na 
Titovem trgu v Kopru, kjer 
predstavnikov lastnikov in 
najemnikov ni bilo, saj so se 

istočasno s predstavniki vlade in Darsa dogovarjali o možnostih za 
korekcije trase. Udeležba na protestnem shodu je bila tako slabša od 
načrtovane, organizatorji slabe volje in odnosi so se začeli krhati. Na 
sestanku Civilne iniciative so jih zakrpali, saj se zavedajo, da bodo 
uspešni le če bodo enotno nastopali, zato se bodo v bodoče jasno 
dogovarjali, kdo ima kakšna pooblastila za kakšna dogovarjanja z 
oblastmi in projektanti.
Pa še praktičen predlog najemnikov in zakupnikov: Dovolj bo, če 
nas občina podpre pri zahtevah za korekcijo sedanje trase hitre ceste 
pa bomo ohranili dve hiši in večji del kmetijskega zemljišča kmetije 
Božič. Projektanti pravijo, da je to mogoče, le malo dobre volje je 
treba.
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DRUŠTVO SENIORJEV SLOVENIJE
pripravlja v ponedeljek, 25. aprila ob 17. uri 

v hotelu Delfin
RAZPRAVO O POKOJNINSKI ZAKONODAJI

Sodeloval bo g. Marko Štrovs, soavtor zakonodaje. 
Vabljeni upokojenci in vsi, ki vas ta tematika zanima.

Parecag 31, tel.: 05 672 20 10

OBČINA IZOLA - COMUNE Dl ISOLA
ŠTAB ZA CIVILNO ZAŠČITO
COMANDO COMUNALE DELLA PROTEZIONE CIVILE

OBVESTILO 
o pričetku javne obravnave 

Načrtov zaščite in reševanja občine Izola
VELIKA IZBIRA OKRASNIH RASTLIN:
za parke, vrtove, cvetlična korita...
SADIKE:
pelargonij, 
verben, daliet, 
enoletnic....

I.
Vso zainteresirano (strokovno) javnost in izvajalce obveščamo, da se z 
današnjim dnem prične javna obravnava osnutka - verzije 1.0 Načrta 
ukrepanja ob večjih vremenskih in vodnih ujmah ter osnutka - verzije 
1.0 Načrta zaščite in reševanja ob večjem požaru.

Objava obeh načrtov se bo izvajala na spletni strani Občine Izola, 
naslov: www.izola.si (povezava na Občinska uprava / Zaščita, reševanje 
in pomoč / Načrti ZiR).

Strokovno javnost in izvajalce prosimo, da v predvidenem roku za oddajo 
pripomb (30 dni po objavi tega obvestila) oddajo pripombe:
- pisno na gornji naslov ali
- po e-pošti: damian.barut@izola.si

Sodelavec za zaščito in reševanje 
Damjan BARUT, l.r.
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Nogomet-2. SNL
KOROŠKA DRAVOGRAD - IZOLA 
ARGETA 3:0 10:0)
Dravograd - Športni park, gledalcev 
250, sodnik Goričan (Poljčane) 6.
Strelci: 1:0- Pečnik (60), 2:0-Pevec
(65), 3:0-Srša (88). Rumeni kartoni:
Šabič, B. Božič. ^
Izola Argeta: Rupnik 6,5, Hanc 5,5,
Batista 6, Rajčevič 6, Krajcer 7, Šabič

KAPUČINO
NK Korte Avtoplus 
splet naključij [nesrečnih!
Ivan Patarič, trener. Ekipo NK Kort 
vodi že šesto leto, vmes je dve leti 
treniral druge ekipe. Po uspešnem 
jesenskem delu so spomladanski

6,5(od 70. G. Pahor -), Maletič 6, B.
Božič 6,5, BaŠanovič 5,5 (od 46. Rok 
Pahor 6,5), Čauševič 6,5, Meš 6(od 46.
Viler 6,5).
Favorizirani domačini so proti 
oslabljenim gostom (brez Rastoderja, D.
Božiča, Franetiča....) začeli napadalno 
in načrtovali zgodnje vodstvo. K sreči 
je bilo nekaj njihovih nevarnih strelov 
netočnih, pa tudi izolska obramba je 
svoje delo dobro opravila. Naši fantje 
so skušali presenetiti s hitrimi 
protinapadi in imeli dve zelo dobro 
priložnosti za zadetek. Hanc je sicer 
dobro, a nekoliko prešibko streljal, 
drugo priložnost pa je zapravil 
BaŠanovič, ki je zamudil lep predložek 
Čauševiča tik pred gol Dravograda.
Pretežno enakovredna igra obeh ekip v 
prvem delu -tudi kar zadeva priložnosti, 
je obetala enako nadaljevanje. Vendar 
je Izola okrepljen pritisk domačih 
zdržala le četrt ure, saj so iz kota 
prejeli prvi zadetek, kmalu zatem pa še 
drugega. Domači so stopnjevali z 
napadi, čeprav ni manjkalo tudi akcij 
izolskih napadalcev. Ti so bili najbližje 
zadetku, ko Je Čauš odlično izvedel 
prosti strel, a je zadel vogal domačega gola. Tik 
pred koncem so domači iz precej sumljivega 
položaja dosegli še tretji zadetek in tako Izolanom 
prizadeli nov, že četrti pomladni poraz.
Sicer pa Izolo Argeto tudi v nadaljevanju čakajo 
posebej težke tekme z ekipami z vrha lestvice: 
včeraj so doma igrali z Rudarjem (3. mesto), v 
nedeljo gostujejo pri Svobodi (2. mesto), v 
soboto,30.4. prihaja v Izolo Dravinja (4. mesto),v 
sredo 4.maja pa odhajajo na gostovanje k Nafti 
(1. mesto). Zato na koncu ne odveč želja po 
športni sreči - tako z neposrednimi nasprotniki, 
kot tudi s sodniki. (BRANKO VUGA)
ZADNJA VEST
IZOLA ARGETA:RUDAR VELENJE 0:4 [0:21 
3. SNL-zahod
ŠD Šenčur. Avtoplus Korte4:l[2:0l
Avtoplus Korte: Sirotič Elvis, Malikovič Niki, 
Stepančič Marjan, Martinelli Alen, Serdinšek 
David, Furlanič BrankoBašič Damir, Štampfer 
Miroslav, Banica Arne, Božičič Zoran, Mujkič 
DamirStrelci ŠD Šenčur: 1:0 - Čosič(7'), 2:0 - 
Žinič(23'), 3:0 - Žinič(5r), 4:0 - Bratič(75')Strelci 
Avtoplus Korte: 4:1 - Pucer(94')

'

porazi sprožili mnogo ugibanj.
leseni tak padec.

namizni tenis
Kristin Fatorič med 16 najboljših
Od začetka do nedelje je v Ljubljani potekalo 
mednarodno prvenstvo RSlovenije za mladino. Na 
prvenstvu so nastopili tekmovalci in tekmovalke 
iz 13.držav. Za državno reprezentanco sta pri 
mladinkah nastopili Petra Kukovec in Nika 
Marušič. Pri kadetinjah Kristin Fatorič in pri 
kadetih Simon Frank.
Najboljše se je odrezala Kristin Fatorič, ki je za 
med 16 najboljših premagala Dino Pervan iz 
Hrvaške s 3:1. Za med 8 pa jo je premagala 
Barbara Barasso iz Madžarske s 3:0. Od 
slovenskih tekmovalk se je med 16 najboljših 
uvrstila še Ivana Zera iz Velenja. Blizu uvrstitvi 
na glavni turnir je bila tudi Petra Kukovec, ki je 
v predtekmovalni skupini tesno z 2:3 izgubila 
odločilno tekmo proti Slovakinji Jani Medrikovi. 
Simon Frank in Nika Marušič sta bila tretja v 
svojih predtekmovalnih skupinah.
V igri dvojic sta se pri mladincih Simon Frank 
in Ožbej poročnik iz Mute uvrstila med 32. 
podobno uvrstitev sta dosegla tudi Petra Kukovec 
in Teja Budihna iz Vrtojbe pri mladinkah.

- Po uspešni 
ZakalP
- Prva ekipa se je prepolovila, novi 
igralci pa so mladi in neizkušeni.Če 
odštejem vse, ki so odšli, so slabi 
rezultati bolj raumljivi.
-Torej imena?
- Jureš-poškodba gležnja, zaključil 
igranje, Mamilovič-prenehal z 
igranjem, Begič- nadaljuje v Italiji, 
Reljič-nadaljuje na Hrvaškem, 
Čendak-čaka na operacijo kolena, 
Durmič-prenehal zaradi službenih 
obveznosti, Mehič-kot delavec v 
gostinstvu težko usklajuje umik 
trenigov, Bašič-poškodoval koleno, 
Novinec, Drobnjak-poškodovana, 
odigrata lahko le en polčas, 
Mujkič-težko usklajuje službene 
obveznosti s treningom, Jankovič - 
prenehal igrati Luznar odšel v 
Piran. Spomladanska ekipa je torej 
nova in zato seveda potrebuje čas.
-Pa vendar ne igrate tako slabo?
- Ni slabo, vendar v obrambi 
preveč škripa, še težje je v napadu. 
Nova ekipa je seveda daleč od 
jesenske. Visoke pozicije po 
obetavnem štartu so bile načrtovane. 
Ekipa je bila izkušena in uigrana , 
trenutni primanjkljaj je tako vezan

na neizkušnje in slabo realizacijo. Celo iz 
enajstih metrov težko zadenemo, vse priigrane 
priložnosti pa nam dobesedno zbežijo.
-Nekateri namigulelo na razpad sistema?
- Ne, ni govora. Žal se na hitro ne da nič 
ustvariti. Kot trener stavim na obrambo, toda 
vsako novo tekmo moram sestavljati novo 
postavo v obrambi. Dobra obramba omogoča tudi 
dober napad, toda samo Štamfcr zopet ne zmore 
vsega. Ob vsem pa moram povedati ,da je žal 
ves obalni nogomet v nekakšni krizi. Brez 
močnega Kopra, močne Izole, tudi ostali manjši 
klubi čutijo posledice in primanjkljaj.
-Ob vsem povedanem, kakšno le vzdušje v ekipi?
- Nekega posebnega veselja ni. Toda odnosi med 
igralci so zelo prijateljski, odnosi do treningov so 
tudi zadovoljivi. Seveda vsak poraz pusti nekaj 
grenkega. Vse skušamo pozabiti in vsi zelo 
pozitivno gledamo na prihodnost.
-Kal pa uprava?
- Gotovo je Marinu Klevi in Danilu Medoši 
najtežje in jih kot glavna motorja kluba tudi 
največ slišita. Toda ne skrivata se in verjameta , 
da se bomo izvlekli iz sedanje kritze. Tudi vse 
obveznosti do igralcev redno izpolnjujejeta. 
Veliko truda vlagata v klubsko družabno življenje 
in vsak petek po treningu se družimo na pikniku.

^ POGLED 
f\ S STRANI

/v- ^ piše ŽARKO
za Kapučino Športi

Rokometašem ostaja čedalje manj časa, še dva 
redna kola in končna razigravanja.Stvari sc tudi 
zapletajo, predvsem tistim, ki so vložili prava 
bogatstva v sestavo ekipe. Koprčani in Hrpeljci 
so na lestvici skupaj, razpored tekem pa

Koprčanom prinaša več možnosti za napredovanje. 
Za Hrpeljce se bo vsekakor boljše izteklo v 
pokalu (so tudi organizatorji), izognili so se 
Celjanom in že igra v finalu jim prinaša Evropo. 
V l.b ligi oba primorska predstavnika 
(Gorica,Sežana) letos bolj statirata. Po vseh 
dosedanjih bojih za napredovanje so Goričani 
obupali, predvsem pa pomladili ekipo. Ekipa 
Sežane je tudi letos imela nekaj prebliskov, vendar 
se zadovoljijo z igranjem v »nižjem razredu« 
Izolani so po dolgem času zapustili matično luko 
in se odpravili v Francijo. Prijetno so presenetili 
(prisotne v Franciji), predvsem pa z atraktivno igro 
navdušili tudi »bronaste« Francoze Kot se šika za 
mednarodna srečanja je bila tekma izpeljana po 
protokolu, z državnima himnama in fantje so si 
rekli, da v takem okolju bi padla tudi mnogo 
močnejša ekipa kot je bil domači Firminy. Z 
včerajšnjo tekmo proti ekipi Črnomlja tudi naši

začenjajo zadnjo ofenzivo. Po spodrsljaju v 
Šmartnem. Prav ta tekmec gostuje v soboto v 
Izoli.So nam tudi druge ekipe nekoliko pomagale, 
da še vedno zasedamo drugo mesto. Vsekakor je 
tudi mednarodna zmga fante dobesedno napolnila 
z dodatnimi motivi.VeČ kot potreben izlet v 
družbi mladih igralk koprskega gledališča 
Prijateljstvo bodo okrepili tudu z izmenjavo 
obiskov, gospod Cavazza je obljubil obisk 
celotnega ansambla na finalni tekmi proti 
Krškemu.Izolani pa si bodo ogledali eno od 
njihovih predstav. Ne gre dvomiti, da bo 
kulturno-športno sodelovanje uspešno, morda celo 
z izmenjavo »vlog«.April je muhast, tudi naši 
športni rezultati so podobni vremenu, od prvakinj 
do tistih ki se borijo za obstanek v ligi.

www.goldenindex.com
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POKROVITELJ AMT(P- TEHNIČNI PREGLEDI V IZOLI!
JL. JLv J L nj—^ AMTC d.o.o. Izola - Industrijska cesta 4f - Izola - telefon: 05/ 640 22 00

-Kako naprej, kako se rošiti izpada?
- Razpored tekem je dokaj ugoden, prihajajo 
ekipe lažjega ranga, stanje na lestvici med nami 
in šesto uvrščenim sta le dve točki razlike in ___ 
že zmaga v nedeljo lahko bistveno spremeni 
sedanjo sliko. No, zopet bomo imeli probleme , ? - 
predvsem s kartoni. Po vse vloženem , J|:l 
predvsem v igrišče in okolico bi nam izpad iz 
lige še kako težko padel. Toda, ponavljam, 
stvari bomo izpeljali kot je treba, to si 
nenazadnje zaslužijo tudi naši navijači.
-Za konec še nekaj tvoje zgodovine z ekipo 
Kort?
- Mislim, da imam pozitivne rezultate. Že v 
prvem letu sem z ekipo osvojil naslov v 
primorski ligi, temu so sledili še trije naslovi v 
tretji ligi, vendar brez napredovanja. Letošnje prvenstvo je eno najtežjih, 
poskušal pa bom vse, da ga končamo uspešno.
-Nekaj misli o našem nogometu?
- Omenil sem krizo obalnega nogometa. Žal so tokovi in pretoki igralcev 
vse slabšiin tudi tisti, ki ostajajo, ne morejo pokriti vseh potreb. Škripa pri 
mladih, tudi sredstev ni v izobilju, kar je več kot opazno. Stare pozicije bo 
težko doseči in samo kvalitetno delo z mlajšimi selekcijami lahko obali 
povrne stari ugled. (Ž.Kovačič)

Rokomet
MAESTRALOM« V DRŽAVNEM HNAlll
V času velikonočnih praznikov sta se dve ekipi ŠD Maestral (starejše 
deklice in mlajše deklice A) udeležili mednarodnega tumiija v Pragi. Nove 
izkušnje, pridobljene v dvobojih s kvalitetnimi nasprotniki, so v nadaljevanju 
državnega tekmovanja zelo koristile ekipi mlajših deklic A (letnik ' 92 in 
mlajše), ki so najprej premagale Krim, zatem ekipo Inne Dolgun, v soboto 
pa v derbiju še vrstnice iz ŽRK Izole. Končni izid srečanja je bil ... 
Potrebno je pohvaliti dekleta obeh ekip, saj so pokazala borbeno, a obenem 
tudi zelo športno igro.
Rokometašice ŠD Maestral so se z omenjenimi zmagami uvrstile na 
zaključni turnir štirih najboljših ekip v Sloveniji, kjer bodo branile lanski 
naslov državnih prvakinj.

Jadranje
LAGANISU REGATA V KRKU
Na otoku Krku je bila konec tedna ena zadnjih kriterijskih regat za sestavo 
državne reprezentance v razredu optimist. Sodelovali so vsi najboljši hrvaški 
in slovenski jadralci v tem razredu, zamagal pa je prepričljivo Simon 
LAganis (OLimpic), ki je prehitel tudi favorita Fantelo in Komadino, od 
izolskih jadralcev pa je bil Jakob Božič (Burja) 23-ti, Klas Kaligarič 23-ti 
in Ren Kaligarič 29-ti (oba Olimpic) Stepančič Domen (Burja) je bil 37-ti. 
Tekmovalo je skupno 126 jadralcev.

Odbojka
Na pragu prve lige
Izolske odbojkarice imajo letos realne možnosti za prestop v prvo ligo, 
nastopanje med najboljšimi slovenskimi ekipami pa bi bil do sedaj njihov 
največji uspeh. Končno odločitev o tem mora izolski tabor sprejeti do 
sredine maja.
Odbojka ima v Izoli precej dolgo tradicijo. Zlasti uspešno obdobje sega v 
osemdeseta leta, ko je bilo to mesto močan moški odbojkarski center. Že 
takrat je bil v odbojko vpet tudi Tihomir Pešič, ki je kot trener pred 
desetletjem fante pripeljal v prvo ligo. Sledilo je obdobje, v katerem se je v 
klubu izoblikovalo še več dobrih Športnikov, z odhodom teh v druge športne 
kolektive pa je prišlo do razpada moške odbojke.
V tem obdobju je vzporedno rasla tudi ženska ekipa, ki je pod vodstvom 
Duška Beneša pred štirimi leti svojo tekmovalno pot začela v tretji ligi. Ta 
je po polletnem vodenju odšel in vajeti ženske ekipe je prevzel Tihomir 
Pešič. Že po dveh sezonah nastopanja v omenjeni konkurenci so uspešni 
nastopi dekleta pripeljali v drugo ligo. V lanski prvi sezoni v drugo ligaški 
družbi je bila želja po uspehu tista gonilna sila, ki je ob koncu omogočala 
možnost prestopa v prvo ligo. Vendar so v klubu ocenili, da spričo še
premajhnih izkušenj še ni pravi Čas za to, pa tudi nekaj deklet je zaradi
obveznosti prenehalo z igranjem. Vrzel po odhodu teh sta zapolnili novinka 
Tamara Dobrinja in Sara Habjan, kateri se je iztekla prepoved nastopanja s 
strani Odbojkarske zveze. Start v pravkar končano sezono se je zaradi
nepopolne ekipe za Izolanke sicer začel z dvema tesnima porazoma. Sledila 
je serija zaporednih zmag, s katerimi se je Hitachi po prvem delu trdno 
zasidral na vodilnem mestu.
Tudi v nadaljevanju prvenstva je izolska šesterka nadaljevala z zmagovalnim 
ritmom. Poraz proti sedanjim prvakinjam Šentvidu je sicer zmanjšal njihovo 
prednost na vrhu, a so na vodilnem mestu ostale vse do dva kroga pred 
koncem. Poraz z ekipo Savinjska Šempeter jih je sicer potisnil na tretje 
mesto, ni pa jim odvzel volje pred odločilno tekmo z neposrednim 
konkurentom za napredovanje Jesenicami. Gladka zmaga nad slednjimi jim 
je teoretično že odprla vrata do napredovanja, katera so si na stežaj odprli z 
zmago nad Mislinjo v zadnjem krogu in tako sezono sklenili z osemnajstimi 
zmagami in le štirimi porazi. Glavno breme so nosile igralke Maja Pešič, 
Nataša Stanič, Lea Kolar, Jelena Pešič, Tamara Dobrinja, Urška CekliČ in 
Urška Bandelj. Sara Habjan ni odigrala sezone v celoti, zelo dobrodošla pa 
je bila občasna pomoč Alesyje Fajič in Daše Gluvajič. In čeprav je Tihomir 
Pešič s svojim umirjenim vodenjem tekem dajal videz, kot da stvari same 
po sebi tečejo po nekem določenem ritmu, je vendarle treba priznati, da je 
on glavni scenarist uspeha izolskih odbojkaric. Punce pa itak znajo dobro 
igrati in prva liga je bila v zadnji sezoni vseskozi njihov velik motiv in cilj.
»S športnega vidika je želja po uspehu in napredovanju povsem smiselna. 
Glede na razvoj dogodkov smo v klubu izvajali določene aktivnosti v zvezi 
z napredovanjem, katere pa danes še niso povsem dorečene. Ekipo moramo 
dopolniti in ker so naše mlade igralke še premalo izkušene, moramo 
okrepitve dobiti drugje. Pogovori z morebitnimi igralkami še trajajo, ravno 
tako tudi z morebitnimi novimi sponzorji. Od izida teh pogajanj je odvisen 
naš odgovor na vprašanje »prva liga da ali ne«, kar bo znano sredi maja«, 
pojasnjuje trenutni položaj trener Izolank Tihomir Pešič.
Z morebitnim prihodom v prvo ligo Izolanke v njej ne nameravajo zgolj 
životariti, ampak želijo postati stabilna prvoligaška ekipa. Tudi zato 
nameravajo v izolskem taboru imeti dorečene stvari že pred vstopom v ligo 
najboljših odbojkaric. Tako z igralskega kot tudi organizacijskega 
(finančnega) vidika. Med razloge, ki govorijo v prid napredovanju, pa bi 
lahko poleg velike želje igralk šteli tudi nove tribune, katere bi morali v 
Livadah dobiti že v kratkem. (BRANKO VUGA)___________________________

Košarka
Konec minulega tedna so se košarkarji KK IZOLA merili na finalnih 
turnirjih v različnih kategorijah:
I. MLADI dO 21 l6t finalni turnir Obalne lige 
Za 3. mesto Izola : Sečovlje 71 : 66
Za 1. mesto Koper: Portorož 73 : 65
KK IZOLA: Vukovič, Jelič, Cigoj, Terčelj, Rajčič, Bjeloševič, Gornik, 
Milkovič, Gavrič, Gustinčič, Pečar, Sušelj, Jovič;
II. LOtOiK 1996/97, finalni turnir Obalne lige
Koper: Prade 42 : 22 
KK Izola : Prade 37:34 
Koper: KK Izola 45 : 30
1. mesto Koper, 2. mesto KK Izola, 3. mesto Prade
KK IZOLA: Sergaš, Poje, Mittendorfer, Černač, Sterchi, Kopič, Krebelj, 
Samotorčan, Jug, Momčilovič, Kuzmanovič, Žegarac
III. Letnik 1993. prijateljska tekma

KK Izola : A: Ukmar 33 : 22
KK IZOLA: Bačar, Bohinec, KopiČ, Novak, Mojzeš, Černač, Špoljarič, 
RadanoviČ, Skočir, Jelič;

KOLESARSKO PREDAVANJE V SALONU TOVOTA
VABLJENI NA PREDAVANJE O 2. KOLESARSKEM MARATONU 

SPROSTITVE PO PRIMORSKI. PREDSTAVILI VAM BOMO OPRAVLJENO 
KOLESARSKO POT, TER VSE SKUPAJ POPESTRILI S 100 DIAPOZITIVI 

PREDAVANJE BO POTEKALO 
V AVTOSALONU TOVOTA, AVTOCENTER JEREB

V ČETRTEK, 21.04.05 OR 19 VRI.

DRUŠTVOTRRORNIKOV
ROD 11DRRNSKIH STRAŽARJEV ZPIZLE
Z MEŠANIMI ORCUTKINAPOVEDVIE:
TRINAJSTI 1131RIČINLETAŽUR
Bičikleta žur je taborniško rekreativno kolesarsko tekmovanje, ki združenje 
tabornike in tudi netabomike stare nad 151et. Je za tiste, ki si želijo več od 
običajnega kolesarjenja in manj od brezciljnega sado-mazo pedaliranja, ter bi 
radi kakšen dan prebili v pedaliranju po izgubljenih poteh, dobri družbi 
istrskih komaijev in obadov, zdravilnih blatnih kopelih in ob večglasnem 
spremstvu čričkov in prestrašenih vaških kokoši.
KDAJ? 07. MAJA 2005 na taborniškem prostoru nad Jagodjem (Izola).
Za pregled celotnega razpisa z opisom opreme, tekmovalnih kategorij idr 
poglejte na http://bici.rutka.net ali pokličite 041/226-908 (Teja) ali 
031/377-588 (Vilette).
In ne pozabite, Bičikleta žur doseže svoj vrhunec v soboto zvečer, kjer sc 
ob dobri hrani in še bistveno boljši družbi ter seveda najboljši glasbi, lahko 
prepustite romantični mesečini majskega neba in ob toploti tabornega ognja, 
rečete kšno s starimi znanci in novimi prijatelji ter ob klepetu zaključite 
prijeten dan.
Za zdravo telo v Izolo na kolo!

DRUŠTVO ZA TURIZEM, ŠPORT, KULTURO IN RAZVOJ RAKITOVCA
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Kino Otok-Isola Cinema

IN SO VSI SKUPAJ NAZDRAVILI
Aprilska Zdravljica (beri: zbor prostovoljcev in ostalega festivalskega 
življa v Izoli) je uspešno za nami, tako da se lahko vsi skupaj začnemo 
intenzivneje posvečati odštevanju dni do Kino Otoka 2, ki bo 
razburkal domače filmske vode med 25. in 29. majem 2005. Ni slabo, 
takole med letom malo skočiti v Izolo, in ponovno priklicati na plan še 
ne zbledele spomine na lanske festivalske urice pred velikim platnom. 
Izola je prisrčna kot vedno, pa tudi mestni punti ob svetilniku se 
pozna, da so jo urbanisti vzeli v roke, inŠkamp, kot je festivalski 
kinokamp krstilFranci Slak, letos obetafilmofilom, ki jih bo sprejel v 
svoja nedrja, nekaj več prostora za dremuckanje, branje in ostale 
ležernosti kot lani.
Kavici na primorskem sončku je sledil ogled festivalskih lokacij - 
prostovoljni in prostovoljski sprehod skozi Izolo, ki je bil toplemu 
vremenu primerno tako sproščeno tempiran, da se je festivalska 
kolonica sčasoma razlezla vse od Manziolijevega trga pa do 
Izolske tržnice, in se ponovno zbrala v izolskem multimedijskem 
klubu ktl, ki nam je na stežaj odprl svoja vrata in Zdravljica seje 
lahko pričela.

Nekateri so večer v klubu 
ktl otvorili z novim 
koktejlom Kino Otok. drugi 
so zapluli v bolj plebejske 
vode piva in vina, tretji so 
skrbeli za svoje zdravje in 
pili sok, vsi skupaj pa smo 
se malo pogovorili, kaj 
prigriznili in se nasploh 
imeli prav fino. 
Festivalska brigadica si je 

ogledala kratki film, ki so ga v okviru lanske delavnice Vesela 
Kamera na festivalu Kino Otok 1 posneli mladi avstrijski snemalci 
iz partnerskega Innsbrucka,ynato pa je besedo prevzel programski 
direktor festivala Vlado Škafar in prisotnim orisal program 
festivala Kino Otok 2, ki bo programsko nekoliko obsežnejši kot 
lanski in, to že lahko rečemo, predvsem v znamenju afriškega in 
latinsko-ameriškega fdma.
Tako se je začela izolska 
aprilska Zdravljica, ki seje P« 
ob zvokih didžejanja u 
nadaljevala v zvezdno noč, i 
svoj resnični filmski if* 
epilog pa bo, se razume, |5 
doživela konec maja, na H 
Kino Otoku 2.
(iz zapisa na spletni strani 
www.isolacinema.org) ^

Foto: PeroPero in Jože Rehberger Ogrin

FILMSKI FESTIVAL TUDI V PORTOROŽU
Avditorij Portorož bo od 2. do 8. maja tudi prizorišče prvega 
festivala evropskega fdma. Festival pripravlja ob prvi obletnici 
vstopa Slovenije v EU fdmska distribucijska hiša A. G. Market v 
sodelovanju z Avditorijem.
Pri selekciji filmov je sodelovala Jelka Stergel, direktorica in 
selektorica ljubljanskega LIFF. Čeprav bodo konec maja v Izoli 
ponovno izpeljali festival nizkoproračunskih filmov Kino Otok, bo 
portoroški filmski festival nekaj posebnega; bo festival visoko 
proračunskih filmov.
Vsak dan bodo predvajali dva filma po dvakrat, v nedeljo pa še 
najboljšega, ki ga bo izbrala žirija občinstva.

Odnosi, ki jih živimo...
Biti mati, oče, mož, žena, hči, sin ...

Razmišljanja o najpomembnejšem področju našega življenja - to so odnosi, v 
katerih živimo, se gibljemo in smo. Od vzgoje do zakonskega odnosa.

Razmišljanja o odnosih bo vodila sestra Mateja, specialistka zakonske in 
družinske terapije in magistra znanosti na Teološki fakulteti. Odgovorna je za 

duhovno izobraževalno središče TAU na Sveti Gori, kjer vodi duhovne vaje, 
predavanja za starše in zakonce ter dela kot terapevtka za razporočene.

Predavanja bodo ob ponedeljkih ob 20 uri, v prostorih izolskega župnišča.
VABLJENI

DNEVI KNJIGE V MKI
Četrtek, 21. april 2005:
8.45-9.40 in 9.45-10.40 
ogled knjižnice, reševanje 
knjižne uganke in ure 
pravljic za otroke iz 
višjih razredov Centra za 
usposabljanje (OŠ) Elvira 
Vatovec Strunjan.
17-18.30: Ura pravljic in 
likovna delavnica za 
otroke in starše.

Bi radi, da pri vas doma vedno sije sonce? Ali bi raje na steno
obesili lunico? Kako ju oblikovati iz gline nam bo pokazala
oblikovalka keramikeFULVIA GRBAC Izdelke bomo spekli v peči.
Glino sta nam podarila slikarka Mira Ličen Krmpotič in oblikovalec 
keramike Igor Krmpotič iz Pirana, za kar se jima v imenu otrok in 
njihovih staršev lepo zahvaljujemo.
Ob 19h: Zanimivi Izolani: srečanje z gospo Nado Morato
Petek, 22. april 2005:
Dopoldan: ogled knjižnice in pravljična ura za odrasle iz Centra za 
usposabljanje Izola
17-18.30: Ura pravljic in likovna delavnica za otroke in starše .
Izdelajmo živalice iz papirja: miško, metuljčka, pikapolonico... 
Delavnico japonske tehnike prepogibanja papirja - origami bo vodila
DAMJANA KOD ARIN.
Od ponedeljka, 18. aprila do konca meseca maja je v vitrini 
RAZSTAVA STARIH KNJIG zbirateljev Janeza in Marije Janežič.
Pod stekleno streho bo v tem tednu na ogled RAZSTAVA STARIH 
ŠOLSKIH PREDMETOV iz zbirke starin Janeza in Marije Janežič.
V dnevih knjige bodo pred knjižnico RAZSTAVNO PRODAJNE 
STOJNICE Društva za duševno zdravje ŠENTMAR iz Kopra in 
zbirateljev Janeza in Marije Janežič.
Vabljeni ste k brezplačni izmenjavi knjig PRINESI - ODNESI.
V knjižnici bodo v lesenih zabojih knjige, ki jih lahko odnesete, če 
se vam bodo zdele zanimive in bi jih radi imeli... v zabojih pa lahko 
pustite knjige, ki jih doma ne potrebujete več, nekomu pa bodo 
morda prišle še zelo prav.

Četrtek 21.4. ob 22.00

FA1H#FII9IET«RN„
Odlična švedska metalcore zasedba. Koncert se bo zgodil v 
sodelovanju z ekipo hc koper.

Petek 22.4. ob 22.00

L0CH (Švedska)

SETTLEFISH
mmnhm (Izola)

Indie rock revija! Švedski Logh so pristaši bolj umirjenega, pop obarvanega indie 
rocka. Mojstri minimalizma, bodo izkoristili to svojo že šesto evropsko turnejo za 
promocijo tretjega celevečemega ploščka. Njihov prvi nastop v Sloveniji bo 
zagotovo dogodek, o katerem se bo še nekaj časa govorilo. Settlefish, emo indie 
rock zasedba iz Bologne je nedvomno najsvetlejša točka italijanske klubsko 
alternativne scene. So predstavniki trdega, kitarskega emo rock žanra. Sottomayor, 
obalni indie rockerji, bodo poskušali prepričati občinstvo, da tudi ta žanr obstaja 
na obali. (Prispevek: 1000 sit.) Več informacij na:www.shotoklub.org 
VSAK OBISKOVALEC BO OB DNEVIH SLOVENSKE KNJIGE V DAR 
PREJEL KNJIGO ZALOŽBE MEANDER



»ZANIMIVI IZOLANI«
gostja 8. srečanja v nizu mesečnih večernih 

klepetov z »Zanimivimi Izolani** ho

Na dci Morato,
učiteljica mnogih rodov Izolanov, 

ljubiteljica knjig in avtorica mnogih.
Rada ima tukajšnje običaje, kraje in ljudi.

v četrtek, 21.4.2005 ob 19- uri
v čitalnico knjižnice,

Ul. Osvobodilne fronte 15, Livade-Izola 
Pogovor bo vodila novinarka Radia Koper- 

Capodistria Nataša Benčič

Torek, 26. aprila ob 19.00 - KULTURNI DOM IZOLA

Dan upora 
proti okupatorju

PROSLAVA
Moški pevski zbor Izola, ki ga vodi Mirjana Bonin in 

Moški pevski zbor Lopar, ki ga vodi Vladislav Korošec 
Slavnostni govornik bo pisatelj in režiser SERGEJ VERČ

1. FESTIVAL GLEDALIŠKIH, LUTKOVNIH IN 
PLESNIH PREDSTAV
Med 1. in 19. aprilom jev Izoli, Piranu, Ospu, Postojni, Sežani in Ilirski 
Bistrici potekal 1. festival gledaliških, lutkovnih in plesnih predstav.
Namen festivala je predstavitev dosežkov lutkovnih, gledaliških in plesnih 
skupin južne Primorske ter uvrstitev na republiško srečanje. Selektorica 
festivala, Edita Frančeškin, si je ogledala 25 predstav. Najboljša otroška 
gledališka skupina se bo predstavila na republiškem srečanju otroških 
dedaliških skupin, ki bo potekalo v Slovenj Gradcu 10. in 11. maja 2005. 
Republiško srečanje lutkovnih skupin bo potekalo 5. maja 2005 v Kranju. 
Odrasle gledališke skupine pa bodo na predlog republiškega selektorja 
Matjaža Šmalca sodelovale na Linhartovem srečanju. Letos bo srečanje 
odraslih gledaliških skupin potekalo v Pesnici in Šentilju, med 12. in 15. 
oktobrom.
Na predlog selektorice festivala, Edite Frančeškin, so bile v torek 
19.4.2005, ob 20.uri v Kulturnem domu Izola podeljene naslednje nagrade:
• GLAVNA ŽENSKA VLOGA - Danica Vuga za vlogo metla Raška v 
predstavi "Čarobne metle" gledališke skupine ŠKARPETE Vrtca Semedela
• STRANSKA ŽENSKA VLOGA - Jadranka Boštjančič za vlogo strine v 
predstavi "Sami problemi" Igralske skupine MŠD Harije
• GLAVNA MOŠKA VLOGA - Blaž Kolar za vlogo ALLAN FELIX v 
predstavi "Zaigraj še enkrat, Sam" Igralska skupina ŠČUKA - KUD Planina
• GLAVNA MOŠKA VLOGA - Uroš Pečar za vlogo Pepič Mjžnrjvv v 
predstavi "Pepič vrži anu uku" dramske skupine društva KŠTD Prešnica
• POSEBNO PRIZNANJE SELEKTORJA - Marko^ Memon za scenarij 
predstave"Pepič vrži anu uku" dramske skupine društva KŠTD Prešnica
• POSEBNO PRIZANJE SELEKTORJA - Lilijana Ujčič za iskanje 
gledališkega izraza v plesni koreografiji v predstavi "Movere #2"

Prijetno vabljeni v 
deželo knjig v 
izolsko knjigarno, liTbrIis

kjer si knjige lahko v miru pogledate, ob 
knjigah posedite in se o njih pogovorite. 
Vašim željam bomo toplo prisluhnili in vam 

želene knjige tudi naročili.
Vsak četrtek, ob 18. uri lahko otroci 

prisluhnejo pravljici. Po pravljici pa 
ustvarjajo razne izdelke in se pri 
tem prijetno zabavajo.
Obiščite nas od ponedeljka do petka 
od 9.00 do 12.00 ure in od 16.00 

do 17.00 ob sobotah od 9. do 13. ure 
ali na spletni straniwww.libris.si.

Izola / Manziolijev trg 6, Izola / (05) 64 00 135

galeri jalN SUli A
SMREKARJEVA 20 IZOLA, tel. 05 / 641 53 03 

razstava

"KRAJINA"
Cihlar Jure

galerija ALGA
»Pesem moje duše«
razstava slik, avtorice

Nevine 
Pečarič
Galerija Alga / 10.00- 12.00 17.00-19.00 / sobota 10.00-12.00 / tel.: 641 8439

Kavarna Zvonllpf’"
vabi na ogled razstave slik avtorice

Anamarije Samec
Avtorica se ljubiteljsko ukvarja s slikanjem v VSSfsifiSai
različnih tehnikah, prvp samostojno razstavo 
pa je imela na gradu Štanjel v letu 2001. fSBMESK
Razstavljene slike so nastale v času, ko se je avtorica preselila na Obalo, zato tudi 
odslikavajo morje in tukajšnjo atmosfero._ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _

Galerij a Krka - Zdravilišče Strunjan
BETI BRICELJrazstava umetniških del

POIŠČI KNJIGO V MESTU
Prireditve ob Slovenskih dnevih knjige Izola, 19. do 22. april 2005

ČETRTEK. 21.4. 2005
MANZIOLIJEV TRG, PALAČA MANZIOLI, KNJIGARNA LIBRIS v IZOLI
10.00 - 12.00:Ustvarjalna delavnica Varstveno delovnega centra iz Kopra 
(izdelovanje ščitnih ovitkov in knjižnih kazal) za šolarje, mimoidoče.
Ob 10.00: Delavnice in igrica za otroke - v organizaciji ŠOUP
Ob 17.00: Nastop lutkarja Dareta Brezavščka
Ob 18.00: ŠOUP Predstavlja(avdio-vizualna predstavitev in prebiranje poezije)
Ob 19.00: Predstavitev knjige Grafitarji in risanje grafitov na panoje(SOUP)

PETEK. 22, 4. 2005
MANZIOLIJEV TRG, KNJIGARNA LIBRIS v IZOLI

Ob 9.00: Pravljična skrinjica želja - Animirana predstavaStena Vilarja
Ob 17.00: Nastop lutkarja Dareta Brezavščka

KINO ODEON-Artkino
21-25.4 OM8.30 V ISKANJU DEŽELE NIJERežlja NarcFomer

v

214.Db20 3oRUSEVINE Rahla InscenarillinezBurger
Gl. vlage: Darko Rundek. Nataša Natjašec, Matjaž Tribušon, Nataša Burger, Milan Štele, Janez Škof, Polde Bibič, 
l Festival slovenskega filma 2004: Nagrade »Vesnai: za nalholjši film, za režijo, za fotografijo, za glasbo, za 
glavno moško vlogo, zo glavno žensko vlogo, stransko moško vlogo, za stransko žensko vlogo. Najboljši film - 
nagrado občinstva, Stopove nagrade za naiboliše igralce leta.
22.-25.4. ob 2Q.3oLETALEC rožlja: Martin Scorsese
26.4. ob: 21.00 V pričakovanju 100 letnice slovenskega lilma: RUDI OMOTA:
PREZRTO POGLAVJE SLOVENSKE KINEMATOGRAFIJEi i..ll»te
27.4. ob 21.00 ter 28.- 29.4. oh 20.30 STR AN P OTA Rožlja: Alezander Pavne 

28.-29.4.ob18.3oKROG 2 Režija:HideoNakata 

Informacijska pisarna Skupnost Srečanje Portorož

Pomoč odvisnikom in njihovim staršem
tel.: 67 46 700 vsak dan od 8. do I6.ure

ii



Dnevi slovenske knjige

KNJIGA NAS SPREMLJA NA VSAKEM KORAKU
V kavarni hotela Delfin pripravljajo poseben program za mesec maj, 
kjer se bodo na literarno- glasbenih večerih, ki jih vodi Marjetka 
Popovski, predstavili zelo različni izvajalci in ustvarjalci.
Že prvo sredo v maju (4. 5. ob 20 uri) vas vabijo na večer, kjer se 
bodo predstavili istrski literati iz društva Beseda slovenske Istre pod 
vodstvom Nadje Rojac in bodo predstavili svoj novo izdani Zbornik 
(št. 9) - Brazde s Trmuna. Posebne gostje pa bodo pevke iz 
slovenskega kulturnega društva Stu Ledi iz Trsta.
Naslednjo sredo, 11. maja se lahko pridružite že 19. pevskemu večeru 
»Zapojmo si», ki bo tokrat posvečen petju pomladnih pesmi. 
Pridružili pa se bodo tudi člani PZ Rožmarin iz Rake na Dolenjskem 
ter pevci iz Krškega.
V četrtek, 19. maja ob 20 uri pa lahko prisluhnete pevcem okteta 
Škofije in jih s tem počastite ob njihovi 25. obletnici delovanja in 
prepevanja.
V sredo, 25. maja pa bo na 30. literarnem večeru predstavila svojo 
literarno zbirko(6 knjig) Vladka Kozlovič, na Primorskem dobro 
poznana jasnovidka ter odlična pesnica otroških in mladinskih pesmi 
ter ilustratorka vseh svojih knjig. Gost večera bo tudi znani pesnik 
Marjan Tomšič, ki je za vse njene knjige napisal tudi spremno 
besedo.
V četrtek, 26. maja pa bodo ustvarjalci in udeleženci literamo- 
glasbenih večerov zaključili maj s pevskim večerom »S pesmijo po 
Sloveniji«. Vabljeni.

CENTER ZA SOCIALNO DELO IZOLA 
Program Posvetovalnica za mlade in staršf

PROGRAM ZA PRVOMAJSKE POČITNICE
* SREDA, 27.04. 2005 pomladna ringa-BIRBA-raja 

USTVARJALNE DELAVNICE + TURNIR V MALEM 
NOGOMETU + DRUŽABNE IGRE

MIG (Mladi Izolski Glasbeniki) se predstavljajo - več na plakatih !
Vse se bo dogajalo na igrišču Birba od 12.00 daljei. Za pijačo in 
piškote bo priskrbljeno.
* ČETRTEK, 28.04.2005 
INDIJANSKI DAN od 8.15 do 15.00
Indijanski dan bomo preživeli v naravi, v okolici Kopra. S seboj 
prinesite sendvič in pijačo. Dobimo se na avtobusni postaji ob 8.15. 
S seboj prinesite 600 sit za avtobus.
* PETEK, 29.04.2005
POTEP PO PIRANU IN SEČOVELJSKIH SOLINAH (8.30-17.00)
Ob 8.30 se dobimo na avtobusni postaji v Izoli (pred Pošto). Peljali 
se bomo s trolo na ogled piranskega muzeja, nato z ladjico še v 
sečoveljske soline. S seboj imej sendvič in pijačo ter dobro voljo. S 
seboj prinesite 600 sit za avtobus.
* SOBOTA 30.04.2005
ORIENTACIJSKO KOLESARJENJE PO OKOLICI IZOLE (9.00-15.00)
S kolesi sc dobimo ob 9.00 na Birbi. Zapeljali se bomo v »neznano« 
okolico Izole, kjer si bomo naredili svoj piknik. Hrano in pijačo 
prinesite s seboj.
Prijavite se lahko do ponedeljka, 25.04.2005, v Posvetovalnici na 
Kažipotni ulici 9. Za dodatne informacije pokličite izvajalce 
programa: Bojan Lisjak GSM: 031/775-739, Andreja Brajko GSM: 
031/347-951.

S. E. "DANTE ALIGHIERI" ISOLA 
SCUOLA MATERNA "L'AQUILONE" ISOLA 

INVITA
Alfiscrizione dei bambini per 1'anno scolastico 2005/2006 

Per ulteriori informazioni chiamare al numero telefonico 6625240, 
Le iserizioni sono aperte fino al 30 maggio 2005,

0. Š. "DANTE ALIGHIERI" IZOLA 
VRTEC "L'AQUILONE" IZOLA 

VABI
Na vpis v vrtec za šolsko leto 2005/2006.

Za dodatne informacije nas pokličite na telefonsko številko 6625240. 
Vpis je možen do 30. maja 2005.

V knjigarni Libris na Manziolijcvem trgu je bil pred dnevi zanimiv 
literarni večer na katerem so predstavili knjigo čudovitih misli, ki so jo 
pripravbili in izdali v koprskem Varstveno delovnem centru, njene 
avtorje pa bralci Mandrača seveda dobro poznajo, saj imajo tudi redno 
rubriko (Žlica brodeta) vsake toliko pa si privoščijo pravo prilogo z 
naslovom Brodet.
Knjigo so izdali v samozaložbi in s pomočjo nekaterih sponzorjev, po 
predstavitvi v Kopru in zdaj Še v Izoli pa jo bodo pokazali tudi v Piranu 
in še kje. Knjiga je lično urejena in nadvse zanimiva za branje, kar je 
povedal tudi gost izolskega večera, zdaj že izolski literat, Vanja Pegan.
Ob dnevih slovenske knjige je bil dogodek gotovo vreden pozornosti in 
udeleženci ga kar ne morejo prehvaliti.

Fotografija zgoraj:
Avtorje posameznih
prispevkov v knjigi seveda J 
poznamo, tako-le ponosno 
pa so se predstavili v 
Librisovi knjigami.

Fotografija desno:
Nina Gregorič je mentorica 
in je bila, ob direktorici 
centra, Ireni Fister, tudi 
spiritus agens nastajanja 
knjige. Desno je Vanja 
Pegan, ki je dodal nekaj 
strokovnih misli.

žLicaMmmm
KAMPOLIN
V KAMPOLINU JE DOSTI DREVES. BLIZU MOJE HIŠE JE 
GOZD. V KAMPOLINU STANUJE VELIKO LJUDI. KO SE 
VOZIM S KOLESOM NAOKOLI, MI VSI MAHAJO.
DOMA IMAM VEDNO DOSTI DELA. PRED HIŠO IMAM

PALME IN SADNO DREVJE. 
KO PRIDE JESEN MORAM 
GRABITI LISTJE, MOJA 
MAMA PA OBREZUJE 
DREVJE.
NA MOJEM VRTU JE 
NAJLEPŠE SPOMLADI, 
JESENI IN POZIMI. ZELO 
RAD JEM KAKIJE, KIVIJE 
IN GRANATNA JABOLKA 
IZ MOJEGA VRTA. (Jadran)

Žlico Brodeta urejajo varovanci Varstveno delovnega centra Koper.

POKROVITELJ AMTfP- TEHNIČNI PREGLEDI V IZOLI!
X .M. AVcLL JL AMTCd.o.o. Izola-Industrijska cesta 4f-Izola-telefon: 05/ 640 22 OO



Igenerali sorridono - 
i caporali?

“Vi abbiamo visti tutti sorridenti al termine 
deli 'incontro con ilprimo ministro slov eno, 
Janša!” - E stata guesta la prima 
osservazione lanciata il giorno dopo da un 
co/lega commentando, le immagini viste al 
TG. ‘‘Certo - e stata la risposta - con i 
generali le foto di gruppo riescono sempre 
bene. Iproblemi arrivano cjuando bisogna 
discutere con i sergenti ed i caporali! ”
Si aspettava con una cer ta impazienza, 
effettivamente, questo incontro con il 
governojacendofede alle promesse scritte 
nel Contratto di coalizione stipulato prima 
di prendere in mano le redini della 
compagine governativa dal premier 
incaricato. I termini di tempo allora erano 
stati abbastanza chiari e sudi essi la nostra 
Comunitd aveva assunto tutta una serie di 
impegni anche materiali. Giustificata 
quindi l 'impazienza, anche se ora 
parzialmente attenuata dal la promessa che 
entro la fine di questo mese ci sarebbe 
comunque stato un duplice incontro con 
alcuni ministri, quello per 1’economia, 
quello per lo sviluppo regionale e quello 
per la cultura. Con il primo per discutere 
della necessitd di trovare dei fondi con i 
quali proseguire alcune iniziative legate 
ai progetti europei; assieme al secondo 
per verificare la possibilitd di modificare 
sostanzialmente la gestione dei mezzi 
derivanti dalla privatizzazione e che, 
formalmente, dovrebbero servire proprio 
per dare vita ad una base economica della 
nostra comunitd minoritaria; con il 
minister o per la cultura, infine per discutere 
della possibilitd di portare in vita, come 
previsto dalla Legge, un Ente pubblico 
culturale, e - non per ultimo, visto che e 
uscita dai suoi uffici - anche dellaproposta 
di Legge sulla Radiotelevisione che tante 
polemiche ha suscitato nell 'opinione 
pubblica slovena e anche tra le file della 
nostra Comunitd.
Con il primo ministro, accompagnato dal 
ministro degli esteri e da quello per la 
cultura, i rappresentanti della nostra 
Comunitd hanno esposto ancora tutta una 
serie di problemi che richiedono un 
intervento da parte delle autoritd. Gli 
interlocutori si sono dimostrati attenti e - 
come si usa dire - disponibili. Che non 
sard facile risolverli, come dicevamo 
ali 'inizio, dipenderddalladisponibilitddei 
funzionari nei singoli ministeri, ai quali 
verrd certamente demandata la 
responsabilitd di verificare se, come e 
quandodarciascolto. Presidenti e ministri, 
naturalmente, ci tengono a conservare 
l 'immagine del sorriso bene in mostra!

Silvano San

Consiglio comunale: 
si a “Via Besenghi” e “Piazza alle porte”

Sono State accolte alPunanimita dal Consiglio comunale di Isola le mozioni avanzate 
tempo addietro dai consiglieri della nazionalita italiana in materia di toponomastica.
Ricorderemo che la prima delle due mozioni aH’ex “Čampo de balon”, oggiparcheggio e sede di 
riguardava il ripristino, almeno in parte, della Via numerosinegoziettiimprovvisati.passatoallastoria 
Besenghi, oggi Via Gregorčič. II nome Besenghi - recenteconilnomeimpropriodi“Lonka”.Quest’area 
illustre, poeta isolano deH’Ottocento - scomparso in un futuro, spehamo guanto piu prossimo, 
dai toponimi isolani nella seconda metš degli anni verrebbenominata Piazza alle porte. Ora le decisioni 
cinguanta, ritornera a dare lustroalla parte superiore preše dal Consiglio del Comune di Isola dovranno 
della Via Gregorčič, a guella che dal campiello essere valutate dai consigli delle comunita locali 
della via stessa porta al piu bel palazzo barocco interessate(CittavecchiaeHaliaetum)pervalutame 
della nostra localita che fu sede del casato Besenghi le modalita, i costi e i tempi di realizzazione. 
degli Ughi. La seconda delle mozioni si riferisce G.S.

CAN Isola: Approvati il regolamento sulPusufrutto di 
Palazzo Manzioli ed il relativo tariffario

Lunedi scorso si e riunito a Palazzo Manzioli il Consiglio detla Comunitd A utogestita delta 
Nazionalita Italiana di Isola per proseguire la seduta iniziata due settimane addietro. 
Approvati il regolamento sulPusufrutto di Palazzo Manzioli ed il relativo tariffario.
I due documenti dovrebbero regolamentare lo 
svolgersi delle attivita, i rapporti del proprietario 
del palazzo - la CAN — con le associazioni del 
Gruppo nazionale italianodi Isola che vi troveranno 
sede e la concessione d ’uso a guest ’ uiti mi e a terzi.
II regolamento prevede 1’esenzione dal pagamento 
delPaffitto per le organizzazioni del Gruppo 
nazionale Italiano di Isola.
Le associazioni chehannoaderitofinoraalPinvito 
atrasferire la lorosedeal Manzioli sono la Comunita 
degli Italiani “Pasguale Besenghi Degli Ughi” e 
1’Associazione Culturale e di Ricerca 
“Mediterraneum”. Si e discusso pure sul rifiutoda 
parte della Comunita degli Italiani “Dante 
Alighieri” a trasferirsi al Manzioli (suffragato 
dalla presunta mancanza di spazi) e sulPinvito

ricevuto dalla stessa, da parte del Comune, a 
sloggiare dalPattuale sede. La CAN contattera 
nuovamente la “Dante” per far luce su eventuali 
possibilita di accordo, anche in vista del 
regolamento d’usufrutto appena approvato.
Nel la discussione sui finanziamenti alle Comunita 
degli Italiani, sono stati accertati dei problemi di 
gestione e di competenze presso la “Pasguale 
Besenghi degli Ughi”, problemi che saranno 
aflfontati in una delle prossime sedute.
E stato approvato altresi il regolamento d’asta - 
per la vendita delle attrezzature in disuso - ed e 
stato prešo atto della relazione dellacommissione 
dMnventario.

Claudio Chicco

Presentaio il libro del dott. Stefana Luša:
Italia-Slovenia 1990/1994

Ha destato grande interesse del pubblico il 
volu me Italia-Slovenia 1990/1994 del 
connazionale Stefana Luša, pubblicato dalle 
edizioni 11 Trillo della Comunitd degli Italiani 
"Giuseppe Tartini" di Pirana e presen lato 
venertTi 15 aprile a Palazzo Manzioli. Come 
osservato dal moderatore Silvano Sau, il libro 
rappresenta il lavoro con il quale Pautore si d 
laureato atPUniversitd di Trieste come anche 
I'inizio di un’approfondita analisi successiva 
dei rapporti italo-sloveni con la <iuale iptalche 
mese fa ha conseguito il dottorato di ricerca 
alTUniversitd di Torino. Come sipuo leggere, 
fra Valtro, nella prefazione del prof. Diego de 
Castro, “il libro di Stefana Luša, diventerd ne! 
vidno e lontano futuro il testo-base per chi 
vorrd occuparsi delte i/uestioni riguardanti i 
rapporti tra i due Paesi”. In i/uesto senso la 
serafa con Stefana Luša e stata un 'ottima 
occasione per discutere e chiarire alcuni dei momenti piu significativi della recente storia in questa parte 
d Luropa, che ha coinvolto pure la nostra Comunitd Nazionale. Cost sono stati rievocati gli eventi che hanno 
portato alta dissoluzione dell’ex Jugoslavia e atla nascita degli stati indipendenti di Slovenia e Croazia, i problemi 
del riconoscimento dei nuovi stati e in particolare i rapporti con 1’Italia, specialmente dal punto di vista della 
comunitd nazionale italiana. Com 'e stato osservato da Luša e Sau, seda una parte Lubiana ha avuto edha tuttora 
una chiaraposizione nei confronti della minoranza slovena in Italia (mu anche inAustria, Ungheria e Croazia), 
sottoUneando in questo contesto 1’importanza dello spazio culturale comune, I’Italia nei confronti dellapropria 
minoranza in Slovenia e in Croazia non ha avuto e non ha posizioni altrettanto chiare, anzi.
Testo: A. S. Foto: C. C.



SCUOLA MATERNA SCUOLA MATERNA
Si esvolta neigiorni scorsipresso la Smola materna L ’A quilone I 'ormai tradizionale 
manifestazione tlet Giochi ileU’amicizia. Si tratta di un’iniziativa promossa 
dairistituzione isolana, alla quale hanno aderito quest’anno alcuni gruppi di 
bambini deli e smole per Hnfanzia di lingua italiana di S. Lucia e del comune di 
Capodistria. 1 bambini hanno eseguito assieme alcuni giochi educativi e di abilitd, 
giochi con il pallone, e giochi su percorsi. Prima di salularsi, assieme a tutte le 
insegnanti, in palestra hanno fatto un grande girotondo tenendosi per mano e 
cantando un’allegra canzoncina inneggiante alPamicizia e alVamore.

CULTURA CULTURA CULTURA CULTURA
Di scena il dialetto, alla Biblioteca civica di Isola, giovedi 7 aprile scorso. Nel recital 
intitolato “Dal cuore alPanima”, Tura Bevitori, Dorina Brian e Alba Marinella Reja 
hanno presentato parte del loro opus Urico. Ampio il ventaglio dei temi cantati dal le 
tre poetesse isolane, che iniziano il loro percorso artistico dalle classiche poesie 
d’amore della giovane etd, per continuarlo poi con componimenti che riflettono le 
vicissitudini egli stati d’animo che hanno segnato la loro vita: per la Bevitori il periodo 
della malattia, per la Brian la prolungata assenza dal luogo natio, per la Reja il 
mancato sfogo, anche naturale, dei sentimenti presenti nel suo mondo interiore. 
Usano il dialetto per esprimersi piii liberamente, per mantenere forte il legame con la 
parlata materna. Nella lettura dei loro lavori, hanno spaziato dalle dichiarazioni 
d’amore alte riflessioni suita vita, dalla nostalgia detle tradizioni andate ormai quasi 
perdute alla speranza in un nuovo rapporto presente-passato. Alcuni dei testi propasti 
da Tura Bevitori e Alba Marinella Reja sono stati premiati in vari concorsi, anche 
internazionali. I piu sentiti dal pubblico sono stati pero i lavori legati ali 'amore per la 
nostra cittadina, tra cui l 'apprezzatissima “Elporton (de I 'Arigoni) ” di Dorina Brian, 
una rijlessione sulla perdita di ftsionomia e sul depauperamento ambientale che sta 
subendo Isola negli ultimi tempi. La serafa e stala allietata pure dalla partecipazione 
del gruppo di strumenti a plettro Trio Serenate e, a sorpresa, dalla poetessa Maria 
Palakovič, tutti di Pirano. Otti mu 1’iniziativa della Biblioteca civica di far conoscere 
i poeti e la poesia in vernacolo isolano anche al popolo di maggioranza.

C. C.

E stata una bella edizione la tredicesima del “Concerto di primavera" proposta 
sabata scorso alla Časa, di cultura di Isola dalla Comunitd degli ital ioni “Pasquale 
Besenghi degli Ughi” che i stata decisamente fortunata nella scelta dei complessi 
corali invitati ad animarla. Il primo a satire sul palco e stalo il coro di časa 
l”’Haliaetum” che ha esibito un simpatico repertorio scelto dal suo nuovo dirigente 
Giuliano Goruppi che in hreve tempo e riuscito a dare una nuova amalgama al 
rinomato gruppo corale isolano. Poi c ’e stata la volta del Coro polifonim “Jubilate ” 
di Candelara (Pesaro) Italia diretto da Willem Pecrick e del Coro virile “Alpe” di 
Saronno (Varese) Italia diretto da. Francesco Balossi. Tre complessi di diversa 
estrazione che hanno saputo offrire neTloro insieme uno spettacolo di buonafattura 
per il divertimento de! caloroso pubblico che Pha seguito.

G. S.

Non c'e piu religione
Su queste pagine abbiamo piu volte denunciato 1'indecenza di certi 
ristoratori nostrani che nei periodi di sagra paesana approfittavano dei 
malcapitati prendendoli per il collo con prezzi inauditi, prezzi che 
lievitavano piu di guanto puo lievitare il pastone per la pizza. Ci 
sembrava, a dir poco, una cosa disgustosa. Pero, con la morte di 
Giovanni Paolo secondo siamo ven uti a conoscenza che guanto sanno 
fareperle nostre contrade e cosa spicciola neiconfronti di guanto hanno 
saputo fare alcuni albergatori romani. Ouesti ultimi hanno prešo i 
pellegrini arrivati a Roma da ogni parte del mondo per polli da scannare. 
Come esempio prendiamo i connazionali del compianto Pontefice 
polacco. Ouesti, infatti, per il loro pelleghnaggio pagavano il viaggio 
andata e htomo dalla lontana Polonia 100 euro. Un costo alguanto 
modesto. Perd, una volta arrivati nella capitale italiana si vedevano far 
costare un panino di scarsa guantita 10 euro e una bottiglietta di acgua 
minerale 4 euro. Da guanto conosciamo il pelleghnaggio e una pratica 
devota consistente nel recarsi a un luogo sacro per compiervi speciali 
atti di devozione, ma non per farsi scannare.

Gianfranco Siljan

AVVISO
L 'Associazione tli promozione etl assistenza per gli is tituli scolastici con 
lingua (1’insegnamento italiana in Slovenia, e nata in collaborazione con 
il Consolato Generale (Tltalia, 1’Unione Italiana e la CAN Costiera. Ne 
possono far parte tutti i genitori che hanno un figlio iscritto a una scuola 
materna, una scuola elementare o una scuola metlia di lingua italiana. 
L 'Associazione riceve in dotazione dal Ministero degli Affari Esteri delle 
somme in denaro destinate a corsi di lingua e cultura italiana, 
pubblicazioni, escursioni, acipdsto di materiale e softtvare diduttico, ecc. 
I genitori iscritti partecipano in prima persona ali 'attivitd. Per diventare 
soci e sufftciente sottoscrivere l 'adesione epagare una simbolica quota di 
iscrizione. Per informazioni contattare l’Associazione alPindirizzo via 
Oton Župančič 39 di Capodistria o gli is ti tu ti scolastici

Si dice e non di dice
Occupiamoci delFaggettivo “eccedente”. L’usarlo come nome e scorretto. Non 
dunque: 1’eccedente šara rimborsato al piu presto. Ma: la somma eccedente šara 
rimborsata. Non bello neppure: 1’eccedenza. Si dica: 1’avanzo, il residuo, il di 
piu, il rimanente, la rimanenza, il resto. Insomma, ne abbiamo per tutti i časi.

G.S.

Musiča per Panima... Si poteva intitolare cosi il concerto di sahato scorso nella 
chiesa di San Mauro. L'organista Manuel Tomadin ed il soprana Eleonora 
Matijašič hanno entusiasmato i presenti con brani di Pierandrei,Cortonesi, Morandi, 
Caccini, Pergolesi, Faure, Mozart, Bellini, Sofianopulo... Ottimo il Tomadin, 
giovane artista diplomata in Pianoforte, Organa e Composizione organistka nonche 
Clavicembalo, vincitore di importanti concorsi in Italia, Germania e Austria, 
attualmente organista titolare della Cappella Civica nella Cattedrale di San Giusto 
in Trieste e che, traPaltro, svolge un 'intensissima attivitd concertistica solistka, in 
assiemi o come accompagnatore in Italia ed in altre parti d 'Europa. Non e stata da 
meno la nostra Eleonora, che, e bene ricordarlo, da diversi anni e cantore titolare 
detla Cappella Civica di Trieste e, oltre ad essersi gid esibita in concerti Urici e 
cameristici in Slovenia, Italia, Austria, Croazia e Ungheria, ultimamente collabora 
con il Coro della Rai di Torino e quale solista con diversi complessi deli 'Istria. E stoto 
veramente un bel connuhio di suono e canto per una serafa indimenticabile. II 
concerto e stalo ripetuto il giorno dopo a Pirano, nella chiesa di San Francesco.

ŠPORT ŠPORT ŠPORT ŠPORT ŠPORT ŠPORT
Buona, anzi ottima, la prima. AlPesordio quest’anno in manifestazioni ufficiali i 
calciatori delta C.I. Besenghi sono tarnati a časa con un secondo pošto da! »Torneo 
dell’amicizia«,di calcio a sette,organizzato sui campi di San Dorligo della Valle - 
Dolina dalla squadra deda Guardia di Finanza di Trieste. In una competizione che 
ha visto la partecipazione di cinque squadre, namero dispari in quanto per motivi 
ignoti la compagine di Crassizza ha dalo forfait ali 'ultimo istante, la cavalcata delta 
Besenghi e giunta alPultimo pascolo solamente nella sfida decisiva persa, come 
ormai consuetudine vuole, con la squadra della C.I. di Buie impostasiper 2 a 0. In 
precedenza, il torneo si e snodato attraverso una fase dei gironi in cui le prime 
classificate dei due raggruppamenti approdavano alla finalissima, la Besenghi ha 
scaldato i motori sbarazzandosi della C. I. di Castelvenere con il risultato di S aO per 
poipareggiare 2 a 2 con la G.dF. che a quelpunto diventava artefice de!proprio 
destino nel senso che per passare il turno necessitava di un successo superiore ai 
cinque gol di scarto sulla C.I. di Castelvenere per cautelarsi con una migliore 
differenza reti nei confronti degli isolani con i quali avrebbe chiuso il girone a pari 
punti. Sorte e arcigna resistenza dei castelani hanno valuto che i finanzieri 
vincessero per 5 a I per cui numericamente meno dei dovuto, sviluppi che hanno 
aperto i succitati orizzonti alta poi argentata Besenghi. Neli 'unica parti ta del! 'altro 
girone prima delta finale Buie aveva superato Šavri soltanto al termine dei calci di 
rigore dopo che i tempi regolamentari s 'erano chiusi sul 3 a 3.

Roberto Siljan

attivitA comunitarie
BIBLIOTECA E SALA Dl 
LETTURA

Biblioteca di Palazzo Manzioli
La biblioteca e aperta a tutta la 
cittadinanza ed ha il seguenteorario:
- biblioteca per il prestito dei libri 
(pianoterra, entrata in Piazza 
Manzioli): ogni lunedi, mercoledi e 
venerdi dalle ore 16 alle 19,
- biblioteca per la consultazione dei 
libri (primo piano, entrata in Via 
Smrekar): il martedi ed il giovedi 
dalle ore 16 alle 19,
- sala di lettura (pianoterra, entrata 
in Piazza Manzioli): dal lunedi al 
venerdi dalle ore 16 alle 19.

Biblioteca Civica di Isola
Ogni mercoledi, ore 17, sala delle fiabe: 
ora della favola in lingua italiana per i 
bambini dal quarto anno d'eta.

MANIFESTAZIONI A ISOLA

Popolare Trieste. Ingressolibero.

Venerdi 29 aprile, ore 19.30 
Palazzo Manzioli
MOSTRA “MAJSKI SALON - 
SALONE Dl MAGGIO” - 
InaugurazionedelTesposizioneche 
rimarrž aperta fino all'11 maggio. 
Organizzazione: CAN Isola, 
Associazione Artisti Arti Figurative 
“Insula", U n ione Associazioni Artisti 
Arti Figurative Sloveni.

ATTIVITA RICREATIVA

Sabato 23 aprile, ore 9 
Palestre delle scuole elementari 
“Dante Alighieri” e "Livade”
II TORNEO Dl PALLAVOLO 
Parteciperanno sguadre italiane 
croate e slovene.
Organizzazione: Comunita degli 
Italiani "Pasguale Besenghi degli 
Ughi" Isola.

Martedi 26 aprile, ore 18 
Palazzo Manzioli
LA STORIA DELLISTRIA 
Conferenza del prof. Fulvio 
Salimbeni.
Organizzazione: Comunita degli 
Italiani "Pasguale Besenghi degli 
Ughi” Isola in collaborazione con 
Unione Italiana Fiume e Universita

II Mandracchio, foglio della Comunita 
italiana di Isola 
Reilattore responsabile:
Andrea Šumenjak 
Redazione: C. Chicco, M. Maurcl,
S. Sau, G. Siljan, R. Siljan, A. Šumenjak 
Sede: Palazzo Manzioli 
Isola, Slovenia
tel., fax: (+386 5) 616 21 30, 616 21 32
www.can-is.si
can.isola@can-is.si



KRIMINALNE
PODIRAL IN GRADIL
Gospa je poklicala 'na policijsko postajo in povedala, da se je neznani 
voznik z avtomobilom zaletel v kamnito ograjo in jo poškodoval v dolžini 
dveh metrov. Oškodovanki res ni posredoval svojih podatkov, toda bil pa je 
tako vljuden, da je ograjo, vsaj provizorično, postavil nazaj na svoje mesto.

KAJ BO TO RABIL
Na policijsko postaj.o je prišel delavec Komunale in povedal, da sta jim iz 
komunalne deponije izginili dve boji iz nerjaveče kovine, ki ju sicer 
uporabljajo za označevanje kanalizacijske cevi v morju. Kaj bo z njima 
počel ni jasno, saj za označevanje trase kanalizacije na kopnem nista prav 
primerni.

TRGOVSKA NE TATINSKA
Verjetno je nepridiprav narobe prebral ime ulice pa je preprosto sunil 20 
paketov keramičnih ploščic. To se je zgodilo v Trgovski in ne v tatinski 
ulici, zato je lastnik oškodovan za kakšnih 60 tisočakov.

PRIHAJAJO PIKNIKI
Tudi policisti opažajo, da je pomlad že čutiti v zraku in da se bliža čas 
piknikov, ki jih nekateri pripravljajo na bolj neobičajen način. Tako je 
neznanec vlomil v klet in od tam odnesel 10 steklenic piva, 5 steklenic 
vina in večje število- kozarcev z vloženo zelenjavo. Čevapčiče bo moraj 
dobiti kje drugje. ■;

SAM JE BIL GASILEC
Center za obveščanje je sporočil, da je prišlo do požara v stanovanjski hiši 
v Jagodju. Ob prihodu policistov je lastnik že sam pogasil požar na 
črpalki, tako da posredovanje gasilcev ni bilo potrebno in tudi škoda je 
bila minimalna.

TEŽIL JE ZA ZNORET
Uslužbenec občinske inšpekcije je poklical na pomoč policiste zaradi 
občana, ki se zelo nedostojno vede na javnem mestu. Tudi prihod 
policistov ni veliko pomagal tako da so ga morali potolažiti s predlogom k 
sodniku.

KAJ BO POVEDAL SODNICI
Na policijsko postajo je pritekla objokana občanka in povedala, da jo je 
doma pretepel mož. Ker so policisti v pogovoru z možem ugotovili, da mu 
še ni bilo dovolj in da misli nadaljevati s takšnim ravnanjem so ga morali 
pridržati, v hladni sobici pa je imel dovolj časa da razmisli o tem, kaj bo 
v svoj zagovor povedal sodnici.

KOT STRELA Z JASNEGA
Niti policistom in verjetno niti občanu ni čisto jasno, kaj mu je bilo, da se 
je naenkrat spravil nad policista, začel kričati nanju in se na koncu, kljub 
opozorilu še zaletel v enega od njih. Tako jima ni preostalo nič drugega, 
kot da ga pridržita, tudi on pa bo moral sodnici povedati, kaj ga je prijelo. 
Če bo vedel, seveda. Prav poceni pa to tudi ne bo.

PO SKRAJŠANEM POSTOPKU
Na peščenem parkirišču je nekdo vlomil v osebni avtomobil tako, da je enostavno 
razbil zadnje desno okno in ukradel dokumente.
Tudi pri ladjedelnici je neznanec vdrl v avtomobil tako, da je s kamnom razbil 
steklo na zadnjih desnih vratih. Lastnik ima za 50 tisočakov škode.
Voznica je sporočila, da ji je neznanec pred vrtcem v Oktobrski revoluciji 
poškodoval parkiran avtomobil in odpeljal. Z zbiranjem obvestil so ga kmalu odkrili 
in čaka ga lepa porcija.
Na Prešernovi pa je voznik zapeljal v obcestni jarek. Policisti so ugotovili, da je 
voznik skušal avtomobil obrniti in peljati v nasprotno smer a je zapeljal v jarek. 
Vzrok za takšno vožnjo je pokazal alkotest (1.55 g/kg).
Patrulja je pri pokopališču naletela na prometno nesrečo, ki pa se je nadaljevala s 
sporom med udeležencema, saj se je povzročitelj zelo nedostojno vedel do drugega 
udeleženca, tako da ga čaka kar nekaj kazni.

KDO JE ODVRGEL SMETI?
V petek so sprehajalci na obali med 
Simonovim zalivom in Belvederjem 
opazili veliko odvrženih smeti, od 
plastičnih kontejnerjev do vreč in vrečk 
ter celo plastične cestne branike. O 
umazaniji so obvestili policiste, kdo je v 
morje odvrgel te odpadke pa še ni 
znano.

STRELA V CEDRO
Policiste so obvestili, da je 
strela udarila v drevo na 
Glavnem trgu v Izoli in ga 
poškodovala. Policisti so kraj 
zavarovali do prihoda delavcev 
komunalnega podjetja, ki so 
okolico zavarovali do 
odstranitve prežeče nevarnosti, 
poškodovanega vrha drevesa.

MALI IZOLSKI OGLASI
Stanovanja, poslovni prostori
- V Livadah, oddam v najem vrt v velikosti 2400 m2. Možno koriščenje vrtne barake (7x4m) 
in prikolice za 5 oseb. tel 01 524 563,041 786 878
- V okolici Izole najamem kmetijsko zemljišče lahko tudi odkup veliko do 1000 m2 

tel: 05641 3691 pol9.uri.
- SMO poštena delavska štiričlanska družina brez stanovanja. V zameno za primerne 
bivalne prostore smo pripravljeni nuditi popolno oskrbo starejšim osebam (osebno nego, 
kuhanje, pospravljanje itd.), pomoč pri vzdrževanju stavbe, vrta ali kmetije.Radi bi ostali 
na področju južne Primorske. Prosimo,pokličite nas na tel.št.051 339 019 ali 031 575 372.
- Prodam istrsko hišo na Pučah(22 x 6 m) potrebno prenove in 1000 m2 vrta 

gsm031 877463
- Kupim vrstno hišo v Izoli, Kopru ali na Markovcu gsm 040 887 005
- V Izoli ali okolici kupim stanovanje, eno ali dvosobno gsm 051311 180 
-Najamem manjše manjše stanovanje v Izoli za najmanj 1 leto. gsm 041 220 006
- Študentski par vzame v najemmanjše stanovanje ali garsonjero za daljše obdobje 

(tudi čez poletje) gsm 041 511 092
- Oddam preprostoopremljenosobo za eno osebo v strogem centra Izole.

Pritličje gsm 041 559 991
- Štiričlanska družine kupi eno ali dvosobno stanovanje v Izoli gsm 041 608 765
Motorna vozila
-Prodam skuter Honda 50 X8RF, aluminijasti okvir, letnik 2000, prevoženih 8000 km, 

izvrstno ohranjen kot nov te.: 040752 708
- Prodam Passat TD, bele barve, cena po dogovora gsm 041 958 425
- Prodam Clio,letnik 97, bele barve, 5 vrat, 1 .lastnik tel 05 642 00 80
- Prodam malo rabljen gliser Elan 420 z motorjem Johnson 25 km in prikolico. Cena 
po dogovora. Info 031 285 278

PRODAM KOMBI FORDt ransit letnik 92. Cena po dogovora, tel. 041 280 852 
-Ugodno prodam avtomobilXantia 1,8 ISX letnik95 tel031 858 826
Delo
- takoj zaposlimo kuharico ali kuharja in natakarico ali natakarja Canova Verdi tel. 05 
64141 90
- Iščem delo v gospodinjstvu (pospravljanje, likanje...)gsm 031 833 605
- Kava bar SONČEK išče natakarico, tel 040 888 518
- Samostojna, zanesljiva, resna, imam veselje do dela, iščem delo samostojne čistilke v 
Izoli. GSM: 031/598-633
- INŠTRUIRAM matematiko za'osnovne šole po zelo ugodni ceni. tel: 040 632621 ali 6416603
- POMOČ pri hišnih opravilih (likanje, pospravljanje,...) nudim. tel 031 471 566
- Slikopleskarska dela izvajam. Tel: 031 862 579
Razno
- Potrebujemo raztegljiv kavč. Če menjujete pohištvo in vam dela napoto nas 
pokličite. Takoj ga bomo odpeljali tel.05 6400 010,040 211 434
- Prodam sesalec Vonverk s priključki, dobro ohranjen, malo rabljen, Telefon: gsm 031 223 644 

ali 05 641 51 00
- Barvni TV prodam za 10.000 sit gsm 040 887 005
- Ugodno prodam surfbrez jader gsm 040 887 005
- PRODAM STARE GRAMOFONSKE PLOŠČE, majhne in velike, cca 100 komadov, 
tudi posamezno, tel 640 1200
- Vrtičkarji! Na razpolago še nekaj vreč po cca. 40kg kompostiranega kozjega 
gnoja. Tel.: 040 342200
- Drva prodam tel. 041 958 425
- Prodam fax in barvni televizor 041 233 451
- PODARIM rabljeno Termoakumulacijsko peč 3kw in francosko ležišče, dvojno 
vzmetenje, tel 040 54 87 54
- Obdelan vinograd, 250 trt,levo pred tablo konec Nožeda dam v najem, tel 040 894466
- Prodam nov dvosed in trosed v baročnem stilu s pripadajočimi zavesami, cena po 
dogovora, te! 041 312 940

je tednik Izolanov
Naslov: Veliki trg 1,6310 Izola, tel. 05/ 640 00 10, fax. 05/ 640 00 15 
glavni in odg. urednik: Drago Mislej, tehnični urednik: Davorin Marc e-mail: 
sektor.tehnika® mandrac.com Tednik izhaja v nakladi 2000 izvodov, cena 230 SIT. Založnik 
elektronski prelom: GRAFFIT LINE d.o.o., Izola; tel.05 640 0010
elektr.naslov: http://www.mandrac.com; e-mail: urednistvo@mandrac.com
TRR: 10100 - 0029046354 / Tisk: BIROGRAFIKA BORI, Izola
Vpisano v razvid medijev Ministrstva za kulturo RS, pod zaporedno številko 522._________________
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SPISKI MINISTER OBISKAL LIVADE

V prejšnjem Mandraču smo komaj uspeli zapisati par besed o obisku vlade oziroma 
ministrov v Slovenski Istri, v Izoli pa smo delovno gostili ministrico za kmetijstvo in 
šolskega ministra Zvera, ki je obiskal osnovno šolo v Livadah. Seveda tudi tam ni šlo 
brez protokola katerega del je tudi ta spominska fotografija.

0 OPTIMISTIH Z OPTIMIZMOM

Čeprav se je pomlad komaj začela pa najmlajši jadralci v razredu optimist takorekoč 
že končujejo izbirne regate za sestavo državnih reprezentanc za evropsko in svetovno 
prvenstvo. Večino izbirnih regat vozijo na Hrvaškem in ta vikend jih je bilo skoraj 
130 na Keku. V konkurenci najboljših hrvaških jadralcev, ki se ponašajo tudi z 
naslovi svetovnih prvakov, je zanesljivo slavil Izolan Simon Laganis (Olimpic), ki 
tako potrjuje, da njegovi izvrstni rezultati iz lanske sezone niso bili naključje. Tudi 

)- drugi izolski jadralci so potrdili, da imamo v občini nov rod jadralskih šampionov.

Košarka je dokončno postala del izolske športne stvarnosti. V najmlajših selekcijah se 
počasi kalijo bodoči šampioni, zdaj pa imamo tudi tisto "pravo" košarkarsko ekipo s 
katero v našo občino prihaja tudi "prava" košarka. Po začetnih rezultatih sodeč bomo 
ob sobotah, razen na rokomet in odbojko morali hoditi še na košarkarske tekme.

h

paSOCIALNI 
kS DEMOKRATI

00 Socialnih demokratov Izola vas vabi in poziva vse, 
ki vemo in verjamemo, da so partizani s svojim bojem ustvarili pogoje, 

da danes živimo v samostojni in neodvisni Sloveniji,

da se 27. aprila 2005 množično udeležimo pohoda in shoda na Nanosu,
7. maja pa proslave v Ajdovščini 

ob 60-letnici ustanovitve prve slovenske vlade.
Organizatorji proslave v Ajdovščini so Primorski borci.

Pozivamo vse, ki smo ponosni na svoje skupno preteklost, da z denarnim 
prispevkom podpremo organizatorja proslave. Sredstva lahko nakažemo na

NOVA KBM Podružnica Ajdovščina na poseben TRR št. 04751-0001132186
za ZZB Ajdovščina.

ZZB Izola sprejema prijave za odhod na proslavo na sedežu organizacije.

Naj strela udari strelo, ki je v nedeljo zjutraj 
treščila v staro cedro sredi mesta in ji 
takorekoč odbila vrh, tako da so koščki lesa 
leteli naokrog. Zdaj so za drevo že poskrbeli 
delavci Komunale, vendar tako lepa kot nekoč 
zagotovo ne bo več.


